
Z A P I S N I K   

S  27.  SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA DELNICA 

održane 23. srpnja 2012. godine 

u Velikoj vijećnici s početkom u 15,00 sati 

 

  Prisutni: Mladen Mauhar, Ljubica Vujnović, Miroslav Mihelčić, Josip Gašparac, Davor Grgurić, 

Franjo Jakovac, Josip Horvat, Gordana Savić, Arijana Šercer, Tomo Vučić, Ivica Briški, Alen Janjušević i 

Tomislav Kezele  

Izostanak ispričali: Robert Abramović i Jelena Pavić Mamula 

 

Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju:  Marijan Pleše, gradonačelnik, Maja Kezele, 

zamjenica gradonačelnika; Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela;  Tomislav Mrle i 

Đulio Jusufi, voditelji Odsjeka, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak-Delnice“, Damir Majnarić, direktor 

Goranskog sportskog centra, Danijel Popović, predsjednik MO Crni Lug, Nenad Pleše, Hrvatski laburisti 

Ogranak Delnice, Irena Vučenik Šostik, Mirela Srkoč Šenkinc i Klara Bukovac – Turistička zajednica 

Grada Delnica, Davorin Klobučar, predsjednik Odbora za kulturu, tehničku kulturu i sport, Albina 

Malnar, predsjednica Odbora za turizam, Branko Pleše, predsjednik Odbora za gospodarstvo, obrtništvo i 

poduzetništvo, Vesna Kruljac, Sonja Jerbić, Božidar Pleše,  službenica JUO Klaudija Kozelički, te 

novinari Radija „Gorski kotar“, Radio „Rijeke“ te Novog lista.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća, Mladen Mauhar, pozdravlja sve prisutne. Konstatira da je prisutno 

13 vijećnika te postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 

Na zapisnik s prošle sjednice primjedbu je dao vijećnik Ivica Briški a ista se odnosi na pogrešno 

napisan naziv knjige kod njegove rasprave na 9. stranici zapisnika. Umjesto „Olako obećana brzina“ 

napisano je „Polako obećana brzina“.  

Vijećnik Alen Janjušević ima tehničku primjedbu, dobronamjernu. Zamolio bi da se sjednice 

vijeća sazivaju barem u utorak, jer Poslovnik govori da je moguće staviti prijedlog akta u proceduru dan 

prije sjednice vijeća. To nije moguće učiniti niti u subotu jer grad ne radi niti u nedjelju, pa bi bilo 

kolegijalno i formalno i pravno u redu da se držimo onoga što piše u Poslovniku. 

Predsjednik Vijeća, Mladen Mauhar, odgovara da je  bila planirana za četvrtak međutim pošto je 

gradonačelnik bio na godišnjem, a smatra da je potrebno da on sudjeluje na sjednici, je otkazana za 

ponedjeljak. Inače, ovo je prva sjednica u ovom sazivu, održana u ponedjeljak, i to nije praksa.  

Vijećnici su ovu primjedbu Ivice Briškog prihvatili, te je zapisnik s usvojenom primjedbom 

jednoglasno usvojen. 

 Predsjednik predlaže, a vijećnici jednoglasno usvajaju sljedeći DNEVNI RED 

1. Izvješće o radu TZ Delnice 

2. Odluka o koeficijentima razvoja turističkih mjesta na području Grada Delnica 

3. Vijećnička pitanja 

4. Zaključak o primanju na znanje Izvješća Državnog ureda za reviziju, Područnog ureda Rijeka o 

obavljenoj reviziji financijskih izvještaja poslovanja Proračuna Grada Delnica za 2011. Godinu 

5. Zaključak o prihvaćanju inicijative Općine Čavle u svrhu realizacije projekta regionalnog 

sportsko rekreacijskog i turističkog centra 

6. Odluka o davanju suglasnosti na ulazak Općine Čavle kao novog člana u GSC d.o.o. 

7. Odluka o ukidanju javnog dobra 

 

 

 



Točka 1. 

Mladen Mauhar – direktorica TZ donijela je materijale na uvid vijećnicima gdje se može iščitati 

kronologija zbivanja u TZ-u. Uslijed kritika i izjava vezanih za manjkavost rada TZ-a, pogotovo Odbor za 

sport, turizam i tehničku kulturu, koji je na prošloj sjednici tražio točku dnevnog reda vezanog uz tu temu, 

a znamo i sami da smo preko medija čitali da ljudi općenito nisu zadovoljni radom TZ, dobro je da Vijeće 

raspravi taj problem, ali na način da budu prisutne djelatnice TZ-a, direktorica, predsjednik i članovi 

upravnog vijeća. Danas su ovdje prisutni i članovi Upravnog vijeća, a tu je i predsjednica Odbora za 

turizam. Sada treba reći sve ono što je potrebno da bi taj rad bio pohvalan, tj ono što treba biti, a nešto 

više ćemo saznati od same direktorice. Također navodi da je za rujan najavljena izmjena Zakona o 

turističkim zajednicama pa će direktorica više reći o svemu tome. 

Irena Vučenik Šostik: Pozdravlja sve prisutne. Zahvaljujem što ste nas pozvali na sjednicu. 

Naravno da bi smo bili sretni da smo ranije u mandatu bili pozvani zato što smo redovito pratili vaša 

pitanja koja ste povremeno upućivali na temu turističke problematike i uvijek je dobro da se onda u tom 

smislu može raspravljati i razgovarati o tome, a ponekad i da nešto možemo pojasniti. Predsjednik 

Gradskog vijeća nas je 4. ovog mjeseca na vrlo uljudan i kulturan način pozvao te smo se dogovorili da 

ćemo pripremiti kompletnu dokumentaciju. Išli smo zajedničkim dogovorom tri godine unatrag, 

retrogradno u svim našim izvješćima i imali smo dovoljno vremena, bez daljnjega. Kada je riječ o 

daljnjem razvoju situacije, kada smo dobili zapisnik prošli tjedan, bili smo nemalo šokirani raspravom i 

zapisnikom iz točke 10. ponajviše radi nekoliko rečenica koje su za nas vrlo otegotne. Skrenula bih 

pažnju samo na neke dijelove u zapisniku od točke 10. Uopće ne sumnjam da iskustvo gospođe Kozelički 

koja je zapisničar, zapravo itekako iskustvo, i općenito njenom profesionalnošću, koje ona dugi niz 

godina potpuno kompetentno obavlja, zapisnik je potpuno vjerodostojan.  Sjednica je bila takva da nismo 

bili nazočni, nismo zapravo niti dobili nikakvu obavijest. Kad je obavijest stigla u pismenom obliku, 

vidjeli smo da smo jedna od točaka dnevnog reda, tada 10., i sada kad kažem zapisnik, samo bih naglasila 

neke dijelove. To su: „ Dužnost mi je da Vas izvijestim u ime odluke Odbora za kulturu i šport Grada 

Delnica, da sa sjednice od 17.lipnja, gdje smo razmatrali nerad, neangažiranost TZ-a, kasnije uslijed 

rasprave u različitim replikama nakon što je prekinut govor podnositelja, navodi se – radi se o neradu, 

nestručnosti, nesposobnosti i nehtijenju djelatnika TZ-a da pokušaju s udrugama koje rade kvalitetno 

zakotrljati turistički promet.“ Da sam dobila taj zapisnik prije nego što smo pripremili materijale, 

vjerojatno bih se pitala što da pripremim od dokumentacije. Pitala bih se da li mi uopće imamo 

kompetentna izvješća i da li su ona pismena, vjerodostojna i da li su ona za ovo Gradsko vijeće. Pa, prvo 

što smo načinili je da smo izvadili Kazneni zakon, koji kaže, glava 15, čl.147., kako je izvjestitelj naveo, 

uvreda. „ Tko uvrijedi drugoga, kaznit će se. Tko djelo iz stavka 1. ovog članka počini na javnome skupu 

ili na drugi način, zbog čega je uvreda postala pristupačna većem broju osoba, kaznit će se.“ Drugo. Treće 

od uvrede, dvostruko snažnije, u kaznenom zakonu navodi sramoćenje, pa kaže : „Tko pred drugim za 

nekoga iznese ili pronese činjeničnu tvrdnju koja može škoditi njegovoj časti i ugledu stupnja 

obrazovanja, kaznit će se. Tko djelo iz stavka 1. ovog članka počini na javnom skupu ili na drugi način, 

zbog čega je ono postalo pristupačno većem broju osoba, kaznit će se.“ TZ nema sredstava za podnošenje 

tužbi i za angažman odvjetnika, nema niti vremena da se time bavi, pa sam samo uvodno to htjela 

dotaknuti ne biste li osjetili i vi dio onoga kako smo se osjećali toga časa. Sada bih s tim dijelom 

prekinula da ne oduzimam puno vremena. Kad je riječ o materijalima koje ste dobili, samo kratko bih 

spomenula što vam je od materijala bilo na raspolaganju. To su zadaće turističkih zajednica, izvješća tri 

godine unatrag kako sam i spomenula, nadzorni odbor po godinama s paralelnim prikazima, plan i 

izvršenje, namjenska sredstva, i stvarni rad – grafikon. Kada je riječ o privicima, najbolje da idemo 

redom, pa ću se sada ukratko osvrnuti na zadaće, manifestacije i naravno cijela lista koju ste dobili, sa 

žuto izvučenim boldanim dijelovima odnosi se na događanja, tako da imate presjek na jednom mjestu s 

tim da od zadaća, od 23 točke koje su spomenute, usredotočila bih se na tri, a to su promocija, ekologija i 

promoviranje i brendiranje našeg područja. Zadaće imate pa možete u raspravi postavljati pitanja, dapače. 

Kad je riječ o izvješćima kroz tri godine unazad, prije nego što se osvrnemo po godinama, možda da dam 

jedan presjek koji se tiče sustava turističkih zajednica, a to je nova pravna regulativa. Dakle NN 152/08, 

su donijele na snagu novi zakon o TZ, koji je postavljen na više tržišni način nego stari zakon. Ovdje bi 



prije svega naglasila – tržišni način u smislu da se regulira članstvo u TZ prema prihodima koje ostvaruje 

kroz državne regularne prihode, koji su nama i osnovni prihodi. To su članarina i boravišna pristojba, i u 

tom smislu smo dobili na temelju podataka iz 2008., ako je zakonodavac tada tražio, način na koji ćemo 

sastaviti vlastitu listu za Delnice. Tu smo bili suočeni sa velikim promjenama o kojima ljudi možda ništa 

ne znaju, većina ovdje, pogotovo iz vlasti, lokalne samouprave, su godinama u našim predstavničkim 

tijelima osim predstavnika, recimo poglavarstva, to su bila dva predstavnika, da su to bile i udruge i tvrtke 

vezane neposredno sa turizmom i ugostiteljstvom. Situacija nakon 2008.,kada je zakon donešen, a stupio 

je na snagu 2009.,s tim da je cijeli sustav TZ dobio nalog da se tokom 2010. formira po novom zakonu, 

mi smo onda jednostavno bili prisiljeni oprostiti se sa udrugama, i onda uz specijalnu dozvolu 

Ministarstva turizma zadržali smo jednu koja je najbitnija. Pročitala bih taj novi sastav koji je potpuno na 

tržišnoj osnovi. Znači, po dva člana, to su najveći uplatitelji, u našoj strukturi čine ih predstavnici 

Autotransa d.o.o., zatim dva člana predstavnika INA-e d.d., dva predstavnika najvećeg hotelskog lanca u 

smislu lokalnog hotelijerstva – to su Kraljević Hoteli d.o.o., Hotel Risnjak. Ostali članovi su po jedan 

član, jer imaju manje tarife uplata tijekom godine. To su Ingro d.o.o. trgovine Valentin, Pansion Lovački 

dom, Ugostiteljski obrt Predah, privatni iznajmljivači grada Delnica, LJekarna Mirko Drenovački, 

Nacionalni park Risnjak, Galeria Delnice d.o.o.., zatim trgovci predstavljeni kroz nekoliko segmenata – to 

su Mesnica i trgovina Jerbić, gdje smo predstavnicu stavili u turističko vijeće kao osobu koja će 

objedinjavati tematiku privatnog smještaja. Zatim je tu Marija Abramović, pekara Kupa d.o.o. Poštujući 

teritorijalni ustroj i dolinu Kupe, ugostitelji sa smještajem su Božidar Mance i Sotlar d.o.o. gosp. 

Gašparac. Tu su još i Melita Mihelčić Salopek, vulkanizerska radnja Salopek, zatim slastičarna Park, gđa. 

Kruljac i Konzum d.d. gosp. Mihelčić Anita. Ostale djelatnosti su prezentirane kroz članicu frizerski salon 

Marinka (temeljem uplate). Imamo dragovoljno članstvo, što je jako bitno, a to su: GSC Runolist, Risnjak 

Delnice d.o.o. kao mjesne tvrtke u djelomičnom ili posve vlasništvu Grada. Tu su dvije osobe na čelu, 

predsjednik TZ po novom zakonu gradonačelnik i zamjenica predsjednika gđa. Jadranka Kruljac. Evo 

dakle imate to, iz tog popisa je grupirano turističko vijeće – gradonačelnik, zatim pansion Risnjak, 

gospođa Barbarić, pansion Hrvatske Šume Lovački dom, Ana Crnković koja je na porodiljnom te ima 

zamjenu, potom Božidar Mance, kraljević hoteli, menadžer hotela, Jadranka Pojer Ivančić – ljekarna, 

zatim Vesna Kruljac slastičarna Park, Sonja Jerbić trgovina i mesnica Jerbić i Melita Mihelčić Salopek 

Vulkanizerska radnja Salopek. Evo to je sastav našeg turističkog vijeća. Ja bih sada molila s obzirom da 

smo ovdje 3, pripremili smo izvješće kroz 3 godine, tri osvrta od tri zaposlene. Počet ću sa kratkim 

osvrtom na 2009. godinu.  

Klara Bukovac - pozdravlja sve prisutne i kreće sa osvrtom na 2009. godinu. Sad ću Vam reći 

nešto o sebi, zaista ukratko, nakon toga prezentirati ću u kratkim crtama izvješće od 2009. godine. Moj 

rad u sustavu TZ započeo je u lipnju 2008. godine kada sam postala vježbenik i na 16 mjeseci bila 

zaposlena sve do listopada 2009. godine. Od listopada 2009. do veljače 2011. godine, znači 17 ukupno 

mjeseci radila sam na mjestu zamjenice stručne suradnice, koja je sada već na dugotrajnom bolovanju. 

Desio se kratki prekid moga radnog ritma u TZ, prilikom kratkog povratka djelatnice Jasne Janeš kao 

stručne suradnice u TZ na svega 2 tjedna zbog toga što je u ožujku 2011. godine kolegica voditeljica TZ 

imala prometnu nesreću, tako da s obzirom da je u tom istom periodu gospođa Janeš vraćena na 

bolovanje, primljena sam na posao, ali sada u smislu zamjene voditeljice TIC-a na radno mjesto kolegice 

voditeljice koja se vratila u ožujku 2012. godine, znači 12 mjeseci sam radila na tom poslu, a do danas 

sam stručni suradnik opet na zamjeni gospođe stručne suradnice Jasne Janeš. Znači moj radni vijek sa 

prekidom od 2 tjedna, u TZ traje više od 4 godine. Tako da zapravo sam pripremila tu prvu 2009. godinu 

zbog toga što je vrlo bitan naglasak samog grada, koliko god se u medijima ističe da nas ima vrlo malo, 

zbrajajući sve vježbenike, pripravnike i studente i one koji dođu na ljetnu edukaciju. U 2009. godini radile 

su samo dvije osobe, a to su direktorica ureda i ja kao pripravnik. Međutim prije nego što Vam dam neki 

kratki presjek 2009. godine koji ste uostalom i sami iščitali, htjela bih reći nešto o našem operativnom, 

kreativnom i svakodnevnom radu, s time da sam pripremila ukratko upravo ono šta sam ja radila i što 

radim, kroz ove 4 godine, naravno da sve nije navedeno, jer za to bi trebala puno veća priprema, a mi 

nemamo toliko vremena. Evo, kroz neke podnaslove dat ćemo vam neki kratki presjek. Prije svega željela 

bih naglasiti vrlo kvalitetnu i dobru suradnju, kako sa direktoricom turističkog ureda, sa uposlenima, sa 



kolegicama Srkoč i Janeš, sa zamjenicom predsjednika i nekadašnjom predsjednicom Kruljac, naravno sa 

našim gradonačelnikom u svojstvu predsjednika TZ, a isto tako i sa pripravnicima, vježbenicima i 

uposlenicima preko Hrvatskog zavoda gdje smo imali priliku prvi puta, nadam se ne i zadnji puta raditi sa 

jednim muškim kolegom i bilo nam je zaista vrlo ugodno ali isto tako i vrlo efikasno. Mislim da trebam 

dodatno naglasiti i moje stručno obrazovanje koje mi je zapravo djelomice, djelomice mi je omogućilo 

moje svojstvo rada u TZ, zašto kažem djelomice, zbog toga što sam ipak imala zaista sreću da sam nakon 

pripravničkog statusa ipak ostala gore pa mada evo još i danas na zamjenama, ta jedina sreća nije bila 

prilikom unesrećenja kolegice Srkoć. Dakle, 3 stručna ispita sam položila, dakle dodatna moja edukacija, 

uz to što sam magistra ekonomije, stručni ispit za voditelja poslovnice turističke agencije na fakultetu za 

menadžment u Opatiji, stručni ispit za djelatnika u pismohranama, zaštitu i obradu arhivskog i 

registraturnog gradiva. Položila sam i stručni ispit za rad na stručnim poslovima u tehničkom uredu TZ 

kao prva nakon novog zakona iznesenog 2010. godine gdje je obveza uposlenika ukoliko nemaju više od 

10 godina radnog staža da polažu stručne ispite kako za stručne poslove isto tako i za rukovodeće 

poslove. Evo ga, bila sam u biti prva ta goranka koja je probila led pa su me mnogi kolege zvali kako je 

bilo. Šta se tiče dodatnog još obrazovanja tu je seminar za turističkog vodiča na „Svijetu Kupe“ koji je 

omogućio Grad Delnice kao zapravo i nositelj tog projekta sa te strane. Ostalo su radionice, konferencije, 

seminari, stručni skupovi, sve to možete iščitati iz naših izvješća. Što se tiče rada u turističkom uredu i na 

županijskom info punktu Gorski Kotar, to su prije svega administrativni poslovi, zatim marketinško 

komuniciranje, naravno koje je prije svega i najbitnije u turizmu i u toj domeni našeg gospodarstva, 

intenzivna i izravna komunikacija sa turistima, sa pružateljima smještajnih ali i drugih turističkih usluga, 

sa udrugama, sa gospodarskim subjektima i svim inim oblicima goranskog, županijskog, znači Primorsko 

- goranskog turizma. Zatim suradnja sa sustavom TZ-a, javnim ustanovama, turističkim agencijama i 

medijskim kućama. Suradnja sa članovima tijela TZ grada Delnica – turističkog vijeća, upravnog odbora, 

članova skupštine, zamjenica predsjednika i predsjednika. Suradnja sa TZ Kvarnera koja nam je vrlo 

bitna. Ono što iščitavam, to je sve što sam ja radila, što smo dužne raditi ja i kolegice u TZ. Ima mnogo 

toga više još za nabrojit, a da ne govorim naravno o poslovima direktorice. Suradnja sa TZ Kvarnera 

oduzima vrlo puno vremena, prije svega zbog funkcije županijskog info punkta tako da smo mi dužni 

davati različite informacije županijskoj zajednici, isto tako opsluživati sa različitim materijalima, 

naglasila bih ažuriranje podataka, vođenje stranih novinara tijekom njihovih studijskih putovanja, često 

vezano za područje cijelog Gorskog kotara. Prisustvovanje sastancima i koordinacijama, tekstualna 

obrada promidžbenih osvrta, projekt „Kvarner Family“, radionice i edukaciju u suradnji sa vrlo važnim 

čimbenicima, a to su Ministarstvo turizma, HTZ, instituti za turizam, Udruga hrvatskih putničkih 

agencija, Fakultet za menadžment u turizmu i ugostiteljstvu, HGK, itd itd. Zatim u okviru turističkog 

ureda izdavanje publikacija promotivnog materijala, promocija i prodaja alkoholnih goranskih suvenira, 

uređenje prostorija TIC i slično. Šta se tiče podnaslova „Aplikacija i kandidatura“ vrlo važnih tema zbog 

toga što je potreban velik trud, velika i detaljna priprema, međutim često puta je povratna informacija i 

efikasnost svega toga vrlo mala. Mala je da li zbog nedostatnog lobiranja, da li zbog nedostatka sreće ali 

zna se desiti i da dobijemo bespovratna financijska sredstva. Zahvaljujući tome, moram reći sada i biti 

malo egoistična i kvalitetnoj pripremi koju sama radim i kolegice koje su već duže na radnom mjestu u 

TZ, pokazatelj su dobivena bespovratna sredstva kroz darovnice prije svega Ministarstva turizma i HTZ-

a, tako da kroz ovo što ću vam iščitati mislim da nisu to mala sredstva i da sam barem donekle opravdala 

svoje pripravništvo ali i djelomično rad u TZ. Darovnica Ministarstva turizma u 2008. godini kao prva 

darovnica iz te kuće, to su biciklističke staze grada Delnica, projekt sa 90 tisuća kuna, zatim sanacija 

Sobolove vapnenice 30 tisuća kuna dobiveno je 2009. godine od HTZ, a također i naš grad Delnice kroz 

javne potrebe znao je isto tako i financirao vrlo važni turistički proizvod na Petehovcu, što može zaista 

zainteresirati turiste da dođu ponovno i vide ljepote našega grada. Vjerujem da ste i Vi imali priliku to 

iskusiti to je teleskop na Petehovcu sa 23 tisuće kuna. Šta se tiče daljnih kandidatura, natječaja i kreiranja 

projekta turističke inicijative, natječaj pri turističkoj zajednici našoj, lokalnoj, logotip, raspis natječaja, 

uvjeti, ugovor. Manifestacije su vrlo osjetljiva tema, koliko vidimo i da često se dešava da zapravo se TZ 

kao i udruge koja surađuje s udrugama i povezuje na način da one trebaju raditi manifestacije i još nešto 

možda malo sa strane. Međutim dobili ste svi zadaće TZ i vidite koliko je obiman naš spektar poslova. 



Između ostaloga tu jesu i manifestacije, poticanje, koordiniranje, pomoći svim organizacijama. Međutim 

ono što mi radimo kroz manifestacije, to je lokalno organiziranje, zatim materijali koje smo sami 

organizirali kroz 15 godina. Zatim suorganizacija i pomoć pri izradi manifestacija, koordiniranje, zatim 

često voditeljska uloga pri manifestaciji, promidžba, kreiranje plakata i pozivnica TZ ali isto tako i 

građanskih udruga. Terenski obilasci prilikom izvođenja u svojstvu davanja potpore organizatoru. Vrlo 

bitna odrednica koju na žalost ne možemo provoditi zakonski, odnosno novim zakonom o turizmu 2010. 

godine stupilo je na snagu da TZ koje su do tada bile potpuno neprofitne, pravne osobe, mogu postati 

djelomično profitne, na koji način? Na način da ili posreduju u samom smještaju svoje regije ili ukoliko 

im lokalna samouprava dodjeli na upravljanje infrastrukturni objekat te na taj način mogu stvarati dodatne 

prihode. Sve ostalo ostaje na utršku boravišne pristojbe, turističke članarine, prodaje suvenira u 

suvenirnici i dodatnih prihoda kroz donacije. No međutim turističko-agencijska djelatnost je vrlo bitna u 

našem spektru poslovanja jer uvijek se dešava da smo mi ti koji se zovu za bilo koje informacije, ali 

naravno često puta i „Pomozite nam mi bi došli na izlet.“ Ili turističke agencije koje nas mole da im 

predložimo cjeloviti izlet od početka dolaska na goranski teren pa do odlaska i do srdačnog pozdrava. 

Turističko-agencijska djelatnost je vrlo bitna zbog toga što smo sve tri uposlene položile stručni ispit za 

voditelja poslovnice, stručne smo u tom poslu što nam ipak omogućava da djelomično, s obzirom da 

nemamo registrirane turističke agencije na delničkom području,  radimo vođenje izletnika uz turističke 

obilaske ukoliko animatori ili voditelji sa značkom ne mogu izlaziti na teren, zatim kreiranih izleta po 

cijelom goranskom području. Također bitnja je suradnja sa turističkim agencijama, tu bih osobno 

izdvojila agenciju Autotrans d.d. čiji je projekt goranskih izleta ali i inih županijskih prepoznalo 

Ministarstvo turizma kroz projekat „Upoznaj Hrvatsku“, pa evo drago mi je da su upravo moji predloženi 

izleti našli se tamo. Zatim koordinacija TZ Gorskog kotara, tu ću spomenuti u 2009. kao neku novu 

formiranu formu koja je vrlo bitna i vrlo je bitno da se koordiniramo u Gorskom kotaru, na nivou 

mikroregije, različiti su zahtjevi, motivacije da učinimo nešto zajedno, tako da se često puta radi 

graf.obrada, razne varijacije goranskih izleta i aplikacije istih na razne natječaje ministarstva. Često puta 

radimo kostimirane recitatorsko scenske izvedbe u okviru animacije. Što se tiče promidžbe kroz reklame, 

internet marketing, tu je prisutna izrada oglasa uz grafičku pripremu za časopise, glasila i web portale te 

kreiranje novih objava i ažuriranje postojećih podataka, znači također na web portalima. Javni publicitet, 

naravno da medijske kuće, bilo radijske ili tv postaje konktaktiraju TZ koje kasnije rapoređuju po terenu u 

dogovoru sa subjektima po tom terenu, tako da kroz javni publicitet gradimo medijske najave i obilaske 

terena uz snimanja, a isto tako i najave događanja. Sajmovi,road showi i ostale prezentacije - i sami znate 

da samostalno nemamo dovoljnih sredstava za pohađanje sajmova koji bi nama omogućili dolazak većeg 

broja turista. Često smo tu samo partner županijskoj TZ, međutim, vezano za sajmove, road show 

prezentacije, ali i sve ostalo, radi se koordiniranje na razini Gorskog kotara za sajmove poput cross toura 

u ZG, zatim direktan kontak s posjetiteljima kao nositelji promidžbe, naravno na terenu uvijek je netko od 

nas prisutan. Sudjelovanje izvan granica RH, što se tiče edukacije koju nitko ne vidi ni ne osjeti, 

edukacija studenata poglavito sa fakulteta za menadžment u Opatiji, a isto tako i ekonomskog fakulteta, to 

sa našeg županijskog područja, često je i studenti ne znaju, trebaju veliku pomoć i treba nam zaista puno 

vremena za njih. Isto tako i edukacija pružatelja turističkih usluga, prvenstveno u domaćinstvu, poglavito 

od svih novih privatnih kapaciteta. Zatim istaknula bih moje mentorstvo, vježbenici dipl.ekonomistici 

Dori Andlar. Mentorstvo je bilo u trajanju 12 mjeseci. Također i zajednički rad tijekom sezone, edukacija 

studenata, a zajednički rad, istaknula bih dvije dame koje su sada već i diplomirale, i rade. To su Dijana 

Jovanović i Mirna Janeš. Što se tiče aktivnosti u prostoru, to su neke akcije, zatim terenski obilasci kroz 

projekte Goranska razglednica, Volim Hrvatsku, Zeleni cvijet, Eden projekt goranske izvrsnosti, 

Goransko naj, to je naš kraj, zatim vrlo zahtjevan i obiman projekat koji je trajao kroz cijelu 2010. a to je 

županijski projekt Kvarner families, organizacija privatnog smještaja. Doprinos razvoju turizma, osobni, 

mogu iskazati kroz članstvo u Odboru za turizam, kroz aktivnosti u okviru koordiniranja projekta Svijet 

Kupe putem kojeg je gradonačelnik Grada Delnica u suradnji sa svojim suradnicima povjerio meni 

koordiniranje tog projekta za područje Grada Delnica. Iz toga je stasala i nova manifestacija Brod Kupom 

kroz stoljeća, desile su se i promjene na terenu poput turističke signalizacije, koje su sada dvojezične, itd. 

Zatim, stručni osvrti, to su samo neki bitni. Stanje mogućnosti razvoja turizma kupskog i čabarskog 



područja 2008.godine, znači sa obimnim osvrtom mogućnosti razvoja turizma kroz 4 općine uz rijeku 

Kupu. Zatim, kaštel Zrinski, prijedlog uređenja postava i napravljen na molbu GSC d.o.o. zatim, 

marketing plan za stalni izložbeni postav lovstva i ribolova u 2012.godini, isto tako i prijedlog plana rada 

TZ Ravna Gora u ovoj godini. Vjerojatno ćete se pitati zašto sam to povezala sa kaštelom Zrinski. Kroz ta 

dva rada dotakli smo prijedlog plana rada TZ Ravna Gora, zbog toga , uslijed teške gospodarske situacije 

i otežanog poslovanja TZ grada Delnica, samim time i samog mog statusa djelatnika na zamjeni, naravno 

da ne sjedim prekrštenih ruku, i gledam do kada ću uspjeti opstati. Mislim da ovo šta sam se školovala u 

domeni turizma, zaista kroz ove 4 godine rada, ja sam ne samo zaključila da borit ću se i raditi u turizmu 

do kraja života, jer to volim radit, i uvijek ću se truditi da ostanem u toj domeni. I ako će se morati desiti 

nekakav odmak i posla neće biti, i to je moguće, ali mislim da je moj poziv turizam i razvoj goranskog 

turizma, tako da sam kroz to razdoblje otežanog poslovanja prijavila se i na dva natječaja. Prvi je raspisan 

u 2011. godini, a to je voditelj stalnog izložbenog postava u kaštelu Zrinski pri GSC d.o.o., a drugi je bio 

ove godine u travnju natječaj za direktora TZ općine Ravna Gora. Mislim da je uvijek teško iznijeti 

činjenice, nešto možda ima tu više od 50% no ima toga još. Hvala Vam lijepa što ste me saslušali. Sad bih 

htjela dati još kratki osvrt na 2009. godinu, s obzirom da ste svi izvještaje zaprimili isto tako vidjeli smo 

da su bili dostupni i na stranicama grada Delnica, tako da zaista i oni koji ne bi mogli prisustvovati 

sjednici, mogli pročitati, bar malo dobiti sliku šta se radi, ali evo, naglasak u 2009.godini je kao što sam 

spomenula bio dvije uposlene, u studenom se vraća kolegica Srkoč, pa smo 3. I tada zapravo počinje moje 

mjesto stručnog suradnika na zamjeni. Što se tiče manifestacija i događanja u 2009.godini prije svega bih 

htjela staviti naglasak na svečano otvorenje multifunkcionalne dvorane za sport i turizam Delnice, 

zapravo popularno nazvanog klizališta Delnice, koji je protekao u jednom vrlo vrlo dinamičnom ritmu. 

Taj ritam je trajao negdje otprilike više od mjesec dana gdje je stožer organizacijski bio postavljen u TZ 

grada Delnica i čije je vrlo kvalitetno pripremanje i koordiniranje cijelog sastava stručnog stožera, 

odradio i ovdje prisutni vijećnik, tadašnji drugi čovjek Grada gosp. Ivica Briški. Na čelu sa njime i sa 

stručnom ekipom od desetak ljudi skupa sa nas dvije uposlene, direktoricom i menom, mi smo zaista 

gorljivo radili..... 

Mladen Mauhar -  ja vas moram prekinuti, ovo ste vi sve napravili pismeno. Nema smisla da sad 

ponovo iščitavate stavke koje su u ovome. Mislim da ukoliko je potrebno da još ukratko nešto naglasite 

za 2009., jer je to godina koja je već 3 godine iza nas i mislim da su se problemi počeli javljati 2010/2011, 

mislim da je 2009. nebitna koliko su bitne ove godine. Ja bih vas molio u daljnjem izlaganju, budite kraći 

i više ostavljamo vremena za raspravu. Rasprava je daleko potrebnija nego što je samo ovo. Materijale su 

dobili vijećnici prije 7 dana, mislim da su ih proučili i da oni mogu kvalitetno ne samo raspravljati nego i 

postavljati pitanja za ono što je potrebno, a mislim da vi na ta pitanja možete odgovoriti. 

Klara Bukovac: onda bi zapravo ja i zaključila, jer vjerujem da ste zaista svi uspjeli iščitati, ako 

niste onda vjerujem da ćete i nakon ove sjednice. Ipak sam morala ubaciti ovo da vidite da li mi nešto 

radimo, mislim da radimo, ja stojim iza svojeg rada, stojim iza svoje plaće, iza svog radnog vremena, a 

isto tako stojim uz bok kolegicama i zaista se trudimo i mislim da prozivke koje su neutemeljene nisu 

potrebne. Hvala lijepa. 

Mladen Mauhar zahvaljuje se na izlaganju. Sljedeća je Mirela Srkoč. 

Mirela Srkoč Šenkinc - 01.01.2004. godine stalno zaposlena u uredu kao voditelj TIC-a, prije toga 

na zamjeni direktorice na porodiljnom, tako da za jedno 4-5 dana zaokružujem jedno desetljeće rada. Iako 

mi je pripalo izvješće rada 2010. godine ja bih se htjela osvrnuti na to desetljeće rada, ne odnosi se samo 

na probleme koji su nastali u prošloj godini, pa tako recimo od 2003. godine kada sam započela sa samim 

radom, krenula sam i u projekte pa je to bilo uvodno projekat „Putevima baštine s ove strane Kupe“ ako 

se sjećate sa voditeljicom Baštijanić koja mi je prenijela nova iskustva, zajedno sa svojim suradnicima iz 

Engleske. Rekla bih da je jedna perjanica toga rada i ovaj priručnik „Održivi razvoj turizma“ gdje smo se 

ja i ona pojavile kao autorice članka. Radilo se o organizaciji sa FHTM. Naredni projekat u koji smo bili 

uključeni je projekat „Po Kupi i Žumberku 2003. godine“ za koju je izdana brošura ali ona u konačnici 

nije zaživjela i tu se nalaze dvije godine itekako velikog rada. Sljedeći važan projekat u kojem sam dobar 

dio radnog vremena provela, to je ovaj plan lokalnog razvoja bilateralne suradnje između Italije i 

Hrvatske koji se odvija u suradnji sa regijama Friuli-Venezia-Giulia 2004. i 2005. godine. Dobili smo 



jedan kvalitetan rad i dobru podlogu za dalje i zapravo iz koje smo trebali puno više izvući. Dobili smo 

određena znanja ali nismo nastavili i tu je vjerojatno krivica u svima nama. Trenutno radimo dosta na 

prijavama projekata. U ovoj godini napravili smo 17 programa koje smo prijavljivali PGŽ upravnom 

odjelu za turizam, poduzetništvo i poljoprivredu, zatim Ministarstvu turizma kroz program dodjele 

bespovratnih sredstava manifestacijama, za program poticanja razvoja turizma na turistički nerazvijenim 

područjima, za potpore HTZ-a turističkim zajednicama, Turističkoj zajednici Kvarnera, te 

manifestacijama u gradu Delnice za javne potrebe. 17 programa u ukupnom iznosu od 800 tisuća kuna, 

međutim od rezultata još nemamo ništa. Zapravo najveći dio dobivamo odbijenice i to se odnosi već na 

nekoliko posljednjih godina. U razgovoru sa PGŽ kroz odjel za poduzetništvo i poljoprivredu rečeno nam 

je nedostaje vam volje i zato vaši programi unatoč vrhunskoj kvaliteti ne prolaze dalje. I što se tiče 2010. 

godine ukratko svi ste pročitali, ističe se novi zakon o TZ, pokrenute su nove internet stranice TZ nakon 

11 godina, redizajnirane sa novim sadržajem. Izdali smo promotivno izdanje „Mali vodič Delnica“ koji je 

ujedno i zadnje naše izdanje. Deset turističkih lokaliteta je označeno sa smeđom turističkom 

signalizacijom. Zatim, uređen je lokalitet Veliki Vodenjak i Sobolova vapnenica. Sudjelovali smo u 

mnoštvo manifestacija i događanja kao organizatori i suorganizatori. Sudjelovali smo na sajmovima, 

kolegica je sve iznijela pa se ne bih htjela ponavljati. Kroz programe financiranja također prihodovali smo 

61 tisuću kuna kao potpora sa razine TZ Županije i HTZ. Imali smo studijski prihvat stranog novinara iz 

Francuske i Njemačke, sudjelovali u radionicama i raznim skupovima. Te godine organizirano je 

studijsko putovanje za članove turističkog vijeća pa smo tako imali prilike vidjeti primjere u Hrvatskom 

zagorju i drugdje. Na raspolaganju smo za dodatna objašnjenja. 

 Irena Vučenik Šostik - evo i što nam preostaje da se osvrnemo na 2012. godinu. Tu smo dali još i 

presjek od 2012. godine jer je to bilo u paketu pripremljeno barem do proljetnog perioda. Kad je riječ o 

2011. godini ne možemo zaobići financije koje su nam predstavljale i još uvijek čine priličan teret. Slično 

kao i u 2012. godini, kandidirano je preko 20 programa, od recimo tribina za klizalište koje kronično fale 

i nikad nećemo dobiti veću količinu klizačkih ekipa dok se to ne dogodi, pa do programa tipa uređenja 

podruma TZ, koji je još uvijek neuređen, a jedan dio smo obnovili. U periodu od zadnjih 5 godina prema 

izvršenju, uspjeli smo iz sustava HTZ i svih ostalih donatora, a to su Ministarstvo turizma, PGŽ, i TZ 

PGŽ, povući 750 tisuća kn. To nije malen novac, govorim za petoljetku, normalno, u recesijskim 

godinama potpora koja je počela sa vremenom kada smo zajedno sa Gradom koji je tu podmetnuo leđa 

ali, je pomogla i PGŽ, uspjeli dobiti novi poslovni prostor koji nam je Grad povjerio u sklopu ugovora, 

isto tako i namjenski projekti i dobili smo poslovni prostor u kojem je užitak raditi. To je započelo sa 

darovnicom od 170 tisuća kn, zatim se nastavilo sa još jednom darovnicom Ureda župana od 100 tisuća 

kn, pa 270, zatim darovnica PGŽ 100 tisuća kn. Sve skupa se penjalo do 750 tisuća kn vanjskih sredstava, 

uz pomoć iz proračuna Grada bez kojeg ne bismo postojali u ovom sastavu. Kada je riječ o udjelu 

gradskog novca, on se u godinama penjao od 55% do 65-68% ukupno financijskih sredstava. Ja bih se 

ovdje jako zahvalila Gradu Delnicama zbog svih sredstava i transfera. Znate da je zadnjih godina to 

iznosilo, ukupno s javnim potrebama, 469.316,05 kn. Na javne potrebe je otpalo 60, na HEP 6 i nešto, i za 

plaće je iznosio ostatak od 402.392 tisuće. Tako je i planirano. Kada pogledamo u ranije godine, vidjet 

ćemo da je gradska dotacija tijekom godine iznosila više, tako je sa recesijskom godinom, u kojoj smo se 

pokušali uskladiti sa smanjenjem prihoda, ipak smo se svi morali nekako stisnuti. U odnosu na 2010 

godinu dobili smo 132 tisuće kn manje. Ostajući pri misiji nedavanja otkaza jer tko sam ja, jedna od 

uposlenica koja je također zaposlena od strane Turističkog vijeća, pokušali smo se prilagoditi spuštajući 

osobne dohotke za 6%, zatim još za 10% što čini ukupno 16%. Situacija je sada nešto lakša, međutim, 

vidite iz 2011. plana izvršenja da je razlika u odnosu na realizaciju, 96 tisuća kn zabilježeni minus. Kada 

se tome dodaju svi računi koji su bili tada u fasciklu s 31.12. i kada se tome dodaju transferi, turistička 

inicijativa, sklopljenim ugovorima, sve skupa iznosilo je 170 tisuća kn. To nam je jako otežalo 

poslovanje. Još jedna stvar. Imali smo stvarno bijednu dinamiku povrata, s kolegicom na bolovanju, tako 

da se dogodilo da je transfer koji je došao u 6. mj 2011, ništa nije došlo od povrata do veljače ove godine. 

Tu smo se lomili i pokušavali održavati ritam, doista nije bilo lako. Međutim, imajući u cilju i 

konzultirajući se sa TZ PGŽ, nije bilo pametno reći, ajde sad ide jedna doma, svi imamo djecu, sve 4 

uposlenice. Imamo situaciju koja kaže da smo u odnosu na lani završili sa velikih 50 tisuća kn u minusu. 



To nam je teško palo. Izvršenja prihoda je bilo manje za 50 tisuća, tako i rashoda. Kad je riječ o 

namjenskim ulaganjima, pogledajmo stupac 2004.,2005.,2006., gornji zbroj koji vam se spominje odnosi 

se na namjenska sredstva turističke signalizacije u prostoru i oglašavanje, stimuliranje estetike, uređenosti 

mjesta, promotivne materijale koje tiskamo u vlastitom izdanju i neki programi. Tu smo naravno bili 

suočeni sa selidbom u novi prostor u pojedinim godina. Recimo u tom trogodištu prvo smo na stvari koje 

sam rekla potrošili 241 tisuću , u 2007. 113, u 2008. 126., 2009. 188 tisuća, 2010. 162 tisuće, a u 11. 

samo 68. zbog nemogućnosti da dobijemo više. Kad je riječ o manifestacijama – unatoč težini gombanja 

sa podmirivanjem osobnih dohodaka i poteškoćama podmirivanja obaveza i svega što imamo prema 

državi, mi smo uspjeli ukupno dati odnosno ispustiti na teren 72.642 kn. Prethodna godina 2010. također 

recesijska, iznosila je 63 tisuće, dok recimo pamtimo bolja vremena, 2009. preko sto, 2007 također 140. 

Kad je riječ o ukupnim iznosima znači taj zbroj, imate na dr. stranici sumu po godinama. To je premalo za 

ovaj prostor od 220 km kvadratnih, Delnice imaju veliki potencijal, nemojte misliti da mi toga nismo 

svjesni. Radimo prijevode za turističke vodiče pa čak i eseje, jer to može netko tko osjeća svoj kraj, 

premda sve tri ne želimo otići naći posao u Rijeci ili možda i u EU. Međutim najlakše je otići iz svog 

kraja, ajde uložimo svoju energiju u razvoj, to je bio naš cilj, zato smo ostali i došli u svoje Delnice. Kada 

govorimo o tome da treba više dati, sigurno treba i sigurno se može raditi bolje, međutim u ovim 

okolnostima  s kojima smo bili suočeni – sa vraćanjem duga, nezalaženjem u nove dugove i općenito sa 

pokušajem da ostanemo neblokirani, jer naš račun nikada nije bio blokiran u 15 godina, onda to nije niti 

malo jednostavno. Znamo da sve lokalne samouprave otežano posluju, da je kriza vrlo velika i da situacija 

ne izgleda obećavajuće ali vjerujem da svi od nas imamo optimizma te tako i vi kao gradski vijećnici koji 

volite ovaj grad, da sa pokušajem da mi učinimo što više. Isto tako i vi možete implementirati svoje ideje 

i želje da sudjelujete. Vjerujem da će naše turističko vijeće konačno uz vašu sugestiju i općenito politiku 

smanjenja kadrova i pokušaja da se sve skupa lakše uradi, doći do određenih zaključaka, možda čak i 

smanjiti broj radnih mjesta, međutim, kako je to za nas bila vrlo otegotna situacija, i sve smo se javile na 

taj natječaj. I gospođica Klara i Mirela i ja. Međutim, nikom se ne ide odavde i nitko ne želi napustiti svoj 

grad. Dosada smo od 4 natječaja dobili tri odbijenice,a četvrta je još u tijeku. Što se tiče 2011. i općenito 

fin.situacije, ako imate pitanja, rado ćemo odgovoriti i kao i svega drugoga. Dakle, općenito situacije, 

vaših dvojbi, želje, mišljenja, zašto ovako, zašto ne ovako,itd. Često se postavlja pitanje da li mi imamo 

brand, zbog čega smo neprepoznatljivi. Ja mislim da to ovisi o nama samima, ne samo o nas tri, o svima 

nama. Sigurno imamo brand, davno nastao, to su sanjke i skije. I taj brand je ono što će nas uvijek činiti 

Delnicama, a isto tako i naš logotipi tipa Dipa i slično i naša skakaonica. Međutim o nama ovisi hoćemo li 

taj brend jače nametnuti. Po našem mišljenju on je sada zatomljen. Kad govorimo o manifestacijama, 

ukupno od svih manifestacija koje smo nabrojili nijedna nije imala u sebi takvu vibraciju i napon emocija 

kao što su bili skokovi 2006. Ona količina ljudi koja nije bila pozvana preko škola da nazoči i sudjeluje 

zato jer je to da li je kros ili orijentacisti pa im je svejedno da li će trčati u Lokvama ili Delnicama, i da li 

su pozvani na utrku. Znači ne, ta manifestacija je imala onu vibraciju koju Delnice imaju i zato je to njen 

brand. Dok se skakaonica ne napravi mi nećemo moći gađati u onaj brand koji mi imamo, a on još uvijek 

leži nedovršen. Imamo povijest, međutim kad gledate manifestacije,njihovu analizu. Npr. ove godine, 

kako nije bilo novaca suočili smo se sa vrlo teškom situacijom glede Polana;  povijesna šetnja, ništa 

strašno, dvije godine bilo, jedne neće biti, pa dalje hoće, ili recimo goranska etno modna večer, modna 

revija, prikaz tradicijskog tekstila, narodne nošnje, sve to se može odraditi i nekom drugom prigodom 

zimi. Međutim glede Polana, njih je bilo teško preskočiti jer su one također brand, zato što ljudi osjete i 

žele da se to dogodi. Pogotovo lokalni ugostitelj naravno je htio dati svoj obol, pa smo zajedno podijelili 

troškove bolje reći nekako na temelju prošlogodišnjeg nerealiziranog dogovora, tu su se pojavili Skrađani, 

i jednog duga vezanog za oglašavanje i razglas, i onda je i voditeljica naša Klara u tome se dobro snašla. 

Međutim prava je šteta da mi dalje, tradicijske manifestacije ne vodimo i ne razvijamo. Moram reći još 

jednu stvar, kad je riječ o manifestacijama, puno je lakše odraditi sportske manifestacije od povijesnih i 

rekla bih tradicijskih, odnosno onih koji se vezuju za život na ovim prostorima. Zašto? Zato što vi ono što 

imate, zato jesu tradicijske i iz povijesti, morate oživljavati. Dok kod sporta, gdje se određuje situacija 

sadašnjosti i motiviranost natjecatelja i tako dalje, ali dakle jedna Rapska Fijera koja dovuče ogroman 

broj ljudi na Rab, ja sam dvaput bila po tri dana, i vidjela da se radi o sinergiji svjesnosti ljudi da je to 



njihov brand, da žele u tome dati svoj ulog i normalno ogromno ulaganje kada vi sve kostime imate 

sašivene, ulagali ste ogroman rad, koji je uložio tisuće i tisuće kn, onda to posložite u jednu priču, to nije 

teško. Ili je teško, ali imate dobar temelj. Što se tiče naših ulaganja, mi recimo zapravo smo radili sa 

nekakvom simboličnom kostimografijom, da se ipak vratimo u ta nekakva vremena koja predstavljaju ono 

što su Delnice nekad imale, gorski svježi zrak, onu nekadašnju zonu parka i sl. ne zanemarujući potpore 

koje su išle sportskim događanjima. Pa tako recimo od plivačkog mitinga kroz godine, krosa NL, zapravo 

manifestacija koje su odnijele znatniji novac u odnosu na druge ali su to opravdale masovnošću da će 

opstati. Isto tako preko goranskog gastro vikenda, jednokratnih realizacija poput koncerata, zatim ljeta na 

Lujzijani, te smo sve godine davali potporu udruzi Lujzijana, financijsku prije svega, zatim mesopusne 

skupine, Mountain Ridersa koji se jako trude i pokušavaju prostoru vratiti zauzvrat korisne radnje pa sve 

do sanjkanja koje definitivno čine još jedan brand, ne samo skije to su i sanjke, i znači zbog toga je 

manifestacija imala uzlazni karakter zbog ukopljavanja u druge i cijelog tima koji je na tome radio, od 

skromne inicijative. To je tako jedna rasprava na glas, voljela bi da kažete svoja mišljenja, da se svi 

zajedno porazgovaramo, imamo konstruktivnu raspravu. Mislim, žao mi je, na početku sam rekla i sad ću 

ponoviti da smo trebali doći na red u vašem mandatu ranije predsjedniče, pogotovo zato što ste bili u 2 

mandata u TZ tijelima, s nama ste bili na tri studijska putovanja, vidjeli ste što je kvaliteta, zato ste i išli s 

nama, da bismo mogli to primijeniti u našem kraju i dalje to razvijati. Moram reći da kada se,  još uz svim 

okolnostima manjeg budžeta i tako dalje, imalo razumijevanja za činjenicu da stvarno nemamo za wc 

kabine i da moramo zatvoriti kostur koji je ostao u duhu prema dobavljačima, da bi mogli ići dalje. 

Mislim nemoguće, gledajte, ja sam se našla dva-tri puta u situaciji da sam platila struju sa svog tekućeg 

računa, ali čujte to ne možete 5 ili 10 puta, jednostavno se ne možete s takvim stvarima nositi i nisam dala 

otkaz. 

Mladen Mauhar - zahvaljujem. Mislim da smo u ovih sat vremena još dodatno mogli čuti više. 

Otvaram raspravu i ono što je direktorica napomenula, molio bih da je to jedan konstruktivni razgovor i 

jedna zaista, tema koja treba ne samo pomoći turističkoj zajednici, nego raspraviti na način da vidimo 

gdje je zaista problem, locirati taj problem, kako bi ga mogli popraviti odnosno kako iz njega izvući ono 

što je najpotrebnije a to je da ista opstane i da ista radi na dobrobit ne samo Grada Delnica nego i svih 

onih koji su konzumenti te turističke zajednice. Rasprava otvorena, izvolite. 

Gordana Savić - ja se nadam da se na ovu temu bude javila većina vijećnika. Mislim da neću uputiti 

kritiku u tom smislu nego ću dati natuknice pa bi molila da mi se odgovori na neke stvari. Osim toga s 

obzirom da prilično sudjelujem u manifestacijama što se tiče turizma ne samo u GK nego i van GK, imam 

neka saznanja odnosno iskustva i vidim kako drugi rade, pa bi dobronamjerno htjela predložiti da se u 

našoj Turističkoj zajednici počne raditi na jedan drugačiji način. Nije sporno da vi ne radite dovoljno, ali 

bitni su rezultati. Netko može raditi 24 sata a da rezultati nisu vidljivi. Tako recimo napisala sam si 

natuknicu prijava programa za EU, kaže ove godine 17 programa, uglavnom su odbijenice ili još nemate 

rezultate. Znači, onda to ne treba više raditi, znači da na to ne gubite dragocjeno vrijeme, nego da to radi 

netko drugi odnosno kompetentne agencije. Dalje, najviše me u Delnicama boli turistički razred koji je A 

kategorije, i meni to nekako najviše miriši na poboljšanje fin.rezultata. Ne sumnjam da imamo Nacionalni 

park i Kupsku dolinu, ali mislim da Delnice kao regija ili destinacija nisu nikako u A razredu jer za razred 

A treba od kulturne baštine, prirodnih ljepota, uređenosti mjesta, gostoljubljivosti i svih mogućih drugih 

usluga, mislim da se tu treba poraditi na tome da se ta kategorizacija smanji odnosno drago mi je da na 

ovome vijeću imamo nazočnost udruge Furman koja predlaže spuštanje u razred C. Rekla bih da se na 

neki način nedopustivo ponašate na manifestacijama. Na nekima u kojima sam sudjelovala, imala sam 

priliku to doživjeti. Ili se ne pojavite, recimo, što je bilo organizirano od društva Gorana Zagreba, 

nedopustivo je bilo da se niste pojavili u Zagrebu, to je bilo nedopustivo. Ivica Knežević je bio duboko 

razočaran odnosno cijela grupa ljudi koja je radila organizaciju, bile su prisutne većina TZ GK a 

nedopustivo je da Delnice tamo nisu prisustvovale kao centar GK. Na drugim manifestacijama, na to vam 

moram skrenuti pažnju, kasni se, svi privatni štandovi i ponuđači dođu rano, s namjerom da taj dan nešto 

zarade i odvojili su svoje vrijeme, TZ u većini slučajeva kasni, a tamo uvijek imate bar jednu a najčešće 

dvije osobe, a nekad ih ni nema. U toku dana, u toku programa, ljudi nestanu. To je dobronamjerna 

kritika, nije sada da tu kritiziram zašto, nego treba te stvari promijeniti. Sljedeća stvar na koju bi se 



osvrnula je upitno radno vrijeme. S obzirom da ste završile turistički menadžment i znate što je turizam 

znate da je turizam najjači vikendom, vi morate raditi vikendom. I to što prije. Razvijamo tu u GK 

turizam, i mi nemamo sezonski turizam, mi imamo cjelogodišnji turizam i stavite si kao zadatak promjenu 

radnog vremena. S obzirom da vas, po meni, ima previše, onda trebate i odrađivati te vikende. To je isto 

dobronamjerno. Zbog tih stvari su se i dogodila ta negodovanja s ljudima s kojima radite i koji stalno 

nešto prigovaraju. Nemojte si to dozvoliti, pokušajte te stvari promijeniti. Sljedeće, na što se nijedna od 

vas nije osvrnula, odgovornost predsjednika TZ. Mislim da je to gradonačelnik, recite problematiku, da li 

tu postoji, da li je sve u redu, jer mi nemamo saznanja u vezi toga. Ove priče koje kruže po gradu, to nisu 

činjenice, mi trebamo znati točne činjenice. U protekle 3 godine nabrojili ste mnoge manifestacije koje su 

se događale na području Grada Delnica, ali nije stvar u brojnosti, stvar je u tome da manifestacija bude 

prepoznatljiva i da bude masovna. Ja bi vam navela samo neke primjere iz GK. Recimo, Bundevijada, 

koja čak kraće traje nego Polane, Plodovi gorja, ili Fužine koje imaju nekoliko jako dobro posjećenih i 

odrađenih. Još jedna opaska. Iz pouzdanih izvora znam da se, odnosno, Gordana Medved koja je sada 

savjetnica predsjednice TZ županije, radi na tome da se TZ GK udruže. Udružiti se mogu kroz zajedničke 

manifestacije, jedna od njih je Plodovi gorja. Tu natuknicu želim da si napišete i da mi odgovorite. Zašto 

Grad Delnice nije više uključen u manifestaciju Plodovi gorja. O udruživanju o kojem sam sad govorila, 

vidi se da nije vidljivo. Nije sad tu isključivo problem u TZ Delnice, mislim da je i ostalih jer se osjeća 

rivalstvo. S obzirom da sudjelujem u nekim manifestacijama, i ja to primjećujem, mislim da to nikako 

nije dobro i da se treba surađivati, odnosno udružiti jer zajedno ćemo puno više postići. Kod manifestacija 

koje ste nabrojali, samo se kratko dotaklo, ali ništa se o tome nije reklo, o međunarodnom orijentacijskom 

prvenstvu, kakva je uloga TZ grada Delnica na toj manifestaciji, isto tako molim da mi se malo više na to 

odgovori. To su natuknice koje sam si zapisala tokom vašeg izlaganja, ako nešto još u toku diskusije 

bude, za koju se nadam da će biti konstruktivna i obimna, nadam se da ću se još koji puta javiti.  

Ariana Šercer - ja sam profesorica matematike, nemam baš puno veze sa turizmom, pa neću puno 

govoriti što bi vi trebale raditi. Zahvalila bih se na ovom vašem iscrpnom izvješću, i na trudu kojeg ste 

uložile da bi nam ga isprezentirale. Po svemu ovom što sam čula, uopće ne sumnjam u vašu 

kompetentnost i stručnost te volju i želju za radom. Pitala bih vas da mi konkretno kažete koji je pravi 

problem u funkcioniranju turističke zajednice, da li su to financije, da li je to možda višak zaposlenih ili 

nešto drugo. 

Ivica Briški - ozdravlja prisutne. Ja bih ipak išao tragom papira kako smo danas dobili za dnevni 

red, važan dnevni red koji bi trebao biti kontinuiran, ženske imaju pravo kad kažu, jer je žalosno da tek 

sada dolaze ovamo i to jednim incidentnim pristupom nakon istupa predsjednika Odbora za školstvo i 

kulturu. Evo nas tu, na jednoj širokoj, jakoj, važnoj i prevažnoj tematskoj konferenciji o turizmu. To smo 

opet trebali imati tematski, ali nama su sjednice uvijek tematski i to tako interventne. Na žalost ne vidim 

županijsku vijećnicu a to je Jadranka, koja je u vijeću. I ona bi tu trebala biti, i trebala bi prenijeti neke 

priče u županiju i nažalost nismo čuli gradonačelnikov uvod  jer je on po zakonu prvi čovjek turizma u 

gradu. Pa mogli smo čuti barem neku njegovu od poroznih pričica i priča. Direktorica je počela sa 

tekstom zakona, a ja ću se nadovezati pa reći šta nas čeka za par mjeseci. Isto tako zakon. Pred vratima je 

zakon, koji će biti izmjene i dopune zakona o turističkim zajednicama i promicanju hrvatskog turizma i to 

već ove jeseni i trebalo bi ići sljedećim redom. Naime nije slučajno gosp. Ostojić kao ministar, ne 

možemo nitko poreći da je čovjek turizma tolike godine i zato je već vrlo brzo makar je samo 6.mj. 

prošlo, uočio da treba svojevrsna reorganizacija po kojoj se trebaju ponašati i male TZ, županijske i 

državne. Novim zakonskim okvirom, doznajem, povećati će se profesionalizacija i restrukturirati će se 

sustav unutar TZ. Primjerice: županijske turističke zajednice imati će jaču financijsku i logističku snagu i 

dio promocije, nacionalna razina bila bi zadužena za nacionalnu promociju i za koordinaciju, govorimo o 

promociji i to posebno naglašavam, a naše lokalne razine trebat će pak raditi na organiziranju određenih 

događanja i manifestacija i tu imaju naše cure iz TZ određeni lobi, određeni prostor za ispriku. Nije do 

sada bilo naglašeno samo to, organiziranje događanja i manifestacija, i brinuti se o razvoju novih 

turističkih proizvoda i brandova, i malo informiranja. TZ i sustav TZ bio bi po tome, kažu, malo 

učinkovitiji. U destinacijama će se dogoditi tzv. destinacijske menadžment kompanije, to će biti novo, 

znači profesionalcima i interesnim ljudima, koji imaju poduzeća, da se time bave, a turističke agencije i 



slične tvrtke će se ubaciti da stvore konkurenciju i da budu nosioci destinacijskog menadžmenta, to sve 

govori. Same TZ neće se moći bacit na konkurenciju destinacijskog menadžmenta jer bi to bilo protivno 

zakonu. Međutim u destinacijama u kojima nema privatnih subjekata, koji bi postali destinacijski 

menadžment,stvoriti će se manja TZ, i neki drugi oblici. Ja bi sad pokušao nešto apostrofirati, velike 

promjene čekaju i male TZ, posebno one koje nemaju financijske osnove za funkcioniranje, takvih je 

dosta. Mene ne veseli okrupnjavanje, tamo iz neke kancelarije, cijelog GK, jer mi smo u rangu, ali smo 

malo ispod Fužina, zašto do sad nije koordinacija štimala. Imali smo koordinatora dr.Marinka, ali tu je 

trebala politika odigrati svoju ulogu. Jedan put su se našle cure tu, pa su dobile nepotreban obrisač jer nije 

bilo dovoljno koordinacija GK, a ona je postojala. Znači dogoditi će se mogućnost, ja je sad prvu 

stavljam, sljedeće, malih društava u Crnom Lugu može biti, prvo imamo društvo koje zastupa 

profesionalno, znači naš trokut Crni Lug – Delnice – Brod na Kupi. Ja aludiram, mi smo ovdje govorili, 

ali nema sluha, naša su dva mjesta Brod Kupa i Crni Lug odmah iza Delnica, ostala bez života, bez pošte, 

bankomata, ičega, i taj jedan čovjek koji bi bio u Crnom Lugu i Brodu, preuzeo bi tu destinaciju, ali ja 

znam da nema dovoljno posla samo za turizam ali mogao bi biti servis mjesnom odboru, mogao bi biti 

Katica za sve i biti dodirna točka lokalne samouprave jer smo izgubili te dodirne točke s ljudima, da može 

tamo teti Miciki donijeti lijek, izvod iz matične knjige itd. I ti se bi ljudi odmah isplatili. Kako lupamo o 

centralizaciji u ZG, tako mi trebamo sebe sagledati i decentralizirati i dvoje ljudi poslati u ta dva centra, 

onda ćemo lakše razvijati. Ponavljam, nema iluzije oko posla samo u turizmu, ali za sve to bi bilo itekako 

posla. I sad da kažem još nešto, kaže se da je današnji sistem trom, prevelik, skup. I to je točno, zato će se 

ga mijenjati. I to brzo. Obaveza koja je zakonom nametnuta da gradonačelnici, načelnici i župani po sili 

zakona budu prvi ljudi, nije slučajna. Treba se postići veća efektivnost, veća suradnja, podržavanje, ali se 

dogodio defekt. To nije samo da ja opet aludiram na našeg gradonačelnika, za kojeg usput čujem, 

ispričavam se ako nije točno, preneseno ispričavam se, preneseno je sve na Jadranku, gradonačelnici 

imaju posla na terenu, ali gradonačelnici nisu zainteresirani jer nemaju vremena, i ne mogu ni sudjelovati 

itd. I to je zaprepaštujuća brojka, da ne kažem krivo, od 320 u registru TZ, a registrirano ih je samo 120. 

Onda znate kako je drugdje stanje loše, kod nas sa te osnovice nije loše. I da idem na neke konkretne 

prijedloge i razmišljanja.  

Mladen Mauhar : Samo bih vas želio upozoriti, vrijeme... 

Ivica Briški: Vi morate tako kratiti, vi obično to kratite jer ne želite čuti, na kraju ćemo biti 

zbunjeni... Gledajte pitanje je bilo postavljeno, Vaš nerad i neangažiranost, da li radite, radite, da li 

dovoljno radite, uvijek to može bolje, uvijek se može uspješnije. Znači ne treba ići tako,i čudnim putem je 

išlo, trebalo je ići od turističkog odbora prema unutarnjim subjektima pa na odbor za turizam, a ne ovako 

preskakati, ja sam to podijelio politički, da je to šamaranje HDZ-a po PGS-u, u principu šamara se prvog 

čovjeka turizma, to je gradonačelnik. A ovo je skup, sad ja želim predsjedniče pripomoći, ovakav skup u 

miru od tri sata, da svi ovi ljudi imaju za reći puno detalja koji su od životne važnosti, neće imat prostora 

tu od pet minuta. 

Mladen Mauhar : Zato vas molim, vrijeme vam je isteklo, sljedeći ima riječ, puno vas ima. 

Ivica Briški: Cure, akcijski plan, vi morate pitati za pomoć, to je nužnost, to treba imati. Sagledavanje 

uvjeta investicijskog našeg novog događanja, hotel Sport je jedino, niste bile ni pozvane tu kad se 

razgovaralo, to nije Vaša krivica. Operativni krovni marketing koji ima Republika, iz njega izvući neke 

stvari i pripremiti ih na naš teren. Ja bih htio upozoriti na nešto jako važno na to što će se dogoditi okvir 

za zdravstveni turizam, evo ovdje da ne čitam jer me se krati, s pravom, ovdje je, klimatoterapijski 

programi GK, područje mentalnog zdravlja, područje bolesti srca i krvožilnog sustava, itd itd. To je tako 

značajan materijal, a mi na tom planu ništa ne radimo, to je zajednički zadatak svih nas i trebali bi 

sagledati koji je to zdravstveni pokret, okvir u koji ćemo se uvući. Ovih dana se intenzivno vodi razgovor 

ministarstva turizma i zdravstva da se napravi zakonski okvir za prodor zdravstvenog turizma. Molio bi 

svih zajedno, gradonačelniče i predsjedniče, da svi hitno interveniramo prema nogometnom savezu na 

ovaj najnoviji upit da li možemo biti destinacija za pripreme nogometaša. Možemo biti po planinskoj 

osnovi, 3 igrališta imamo nedovršena. Inače, mogu reći, mi smo razmatrali, Kajzerica u Zagrebu će biti 

navodno destinacija za nogometni kamp, ali Delnice mogu biti, treba hitno napraviti ključnu grupu da ide 



gore da se ponudi, da zovemo ljude ovdje i da nam pripomognu u reanimaciji tri stadiona. Ima toga još, 

ali... 

Alen Janjušević - evo ja ću biti kratak. Gdje je problem, problem je u tome što mi dobivamo 

izvješće prije svega financijsko za 2006 godinu. Mene to apsolutno ne interesira. To niste vi krive, kriv je 

predsjednik turističke zajednice, kriv je predsjednik vijeća. Vi ste se tu trebali naći, hvala Bogu, prije 

godinu dana. Vas nije bilo. Ja se slažem s onim vašim apelom, da grad treba nastaviti rad. Problem kao 

što je ovdje već u više navrata rečeno, ja bi rekao da je to negdje drugdje, a to je  komunikacija između 

ključnih polova, vas i TZ, jer dok je novaca bilo sve je funkcioniralo, jelo se, pilo, slavilo, uživalo. A sad 

kad novaca nema, gospodo, proradile su taštine. Čista psihologija. Nema se tu šta puno pričati. Ono što ja 

smatram izuzetno bitnim i važnim – ovdje je danas morala biti gospođa Kruljac koja je županijski 

vijećnik i kojoj je gospodin gradonačelnik prenio ovlasti  Nje nema ovdje danas, ne znam da li se 

opravdala vijeću ili nije, ali onda gosp.gradonačelniče, vi morate stati ovdje i braniti ljude koje ste vi 

postavili da vode TZ grada Delnica. To su vaši ljudi. Oprostite, vama su građani dali mandat, a vi ste rekli 

oni su najbolji, a onda dopustite onaj cirkus i komediju i sramotu na prošloj sjednici gradskog vijeća. I 

onda dođe gospodin Klobučar i u dogovoru sa predsjednikom vijeća Mauharom govori,  a nema 

protivnika da mu odgovori. To nije u redu. Još jedna stvar, rekli ste da nemamo prepoznatljivi turistički 

proizvod. Imamo, ja bih rekao. Problem je opet u taštini. Valjda taštine ne dozvoljavaju da se ti turistički 

proizvodi koje imamo stvarno stave na nacionalnoj razini u jednu funkciju prepoznatljivosti. Ja moram 

reć, prepoznatljiv proizvod je za mene kros i Dolinom kupe uzvodno, to se ne može poreći. Za mene je 

prepoznatljiv proizvod orijentacijsko trčanje. Gospodo, to su prepoznatljivi proizvodi. A to što između 

gospode vlada taština i vlastiti anemoziteti, to treba nadvladati, inače nećemo dalje. A vaš je zadatak da 

tim ljudima pružite svu moguću podršku koju možete. Ali treba reći što je loše, to je loše, da se ne 

prepucavaju preko novina i medija, za to uopće nema potrebe, pogotovo ne sa projektima, koji su 

naglašavam, jako dobri. A sad bi molio gospodina gradonačelnika da stane ovdje i da nam on nešto kaže 

ako bude imao što za reći, za ovu govornicu, kao predsjednik TZ. Hvala lijepo. 

Davorin Klobučar – na početku bi demantirao gosp.Briškog, ovo nije političko šamaranje HDZ-a 

i PGS-a ni gradonačelnika, apsolutno ne, nisu to političke priče. I moj istup prošli puta na vijeću je bio 

pozitivan, operativan, taktičan, politike nije bilo niti nula jedan posto. Zato molio bi vas, nemojte tako 

pričali, nema to veze s politikom niti sa lobiranjem niti da je nekakva kampanja započela. Ja sam čovjek 

operativac, taktičar, želim tako nastupiti. Vrlo kratko, odluka Odbora za kulturu i šport Grada Delnica je 

bila jasna i glasna, rekao bi da je odluka donešena jednoglasno, da TZ ne sudjeluje dovoljno u provedbi 

sportsko turističkih manifestacija, to smo argumentirali s neangažiranjem na najjačim projektima kao što 

su kros dolinom Kupe, te najsvježije za manifestaciju Polane – na tragu starina. Šta smo htjeli, konkretno, 

zvali smo direktoricu TZ, gospođu Irenu, na sjednicu odbora, htjeli smo razgovarati kako da usavršimo 

Polane, vidljivo je da su one u stagnaciji zbog nerada, da su se zapustile i one kao takve polako propadaju. 

Htjeli smo dogovoriti kako da usavršimo. To zna i predsjednik KUD-a Delnice gospodin Slavko Pristušek 

koji je bio nazočan na sjednici. Da se dogovorimo da ove godine dignemo Polane. Nismo je uspjeli dobiti 

prvi puta. Ponovili smo sjednicu  odbora, zvali smo je ponovo i opet je nismo dobili. Dakle tri puta nismo 

dobili direktoricu na sjednicu odbora, a htjeli smo nešto da pomaknemo na bolje, to je cilj ovoga odbora i 

to je odluka odbora i stojim ispred toga. Sada ću reći osobno, želim usavršiti sve ovo što radimo i dići to 

na viši nivo. Ne samo udruga Kupa, ima tu drugih krasnih udruga koji krasno rade, treba to trajno 

usavršiti. Smatram da je temeljna zadaća turističke zajednice da osmišljava, projektira, usavršava 

projekte, da sve nas iz udruga educira i usmjerava. Mi smo volonteri, želio  bi da se nađemo, da tolike 

projekte dogovorimo, da vidimo kako ćemo usavršit, da dignemo sve na jaču razinu. Možemo bolje, ima 

potencijala, i upravo kroz tu edukaciju svih nas da podignemo razinu turističke ponude. Toga nema.  Evo, 

ja sam se više puta očitovao i predlagao sam, idemo, pozovimo sve turističke agencije i urede, da dođu na 

naše manifestacije, da im ponudimo sadržaje, da dovedu turiste i autobuse pune turista da dožive tu našu 

sredinu. Znači tu mislim da je problem. Nikakve namjere tu nema da se nekom skine glava ili da netko da 

otkaz. Ne dolazi u obzir. Prema tome, ajmo skupa staviti glave i u interesu ovoga našega krasnog grada, 

potencijala, od Delnica, Crnog Luga do Broda, da izdignemo te manifestacije, da ih usavršimo i 

obogatimo, i da pojačamo taj naš turistički brend. Hvala. 



Ivica Briški - gospodin je rekao – želimo da se nađemo, toga nema. Odbor za turizam je mjesto, 

gospodine, gdje ste vi trebali to prenijet, a ne direktno na vijeće. Vi ste odbor za šport i kulturu, koliko 

znam, skidanje glava ne tražimo, glave skupa ste trebali, ako vas nisu već cure kao što vi interpretirate, 

htjele kooperativno, onda ste se trebali žalit predsjedniku, gradonačelniku i reći čujte, nema suradnje. 

Takav put vam je bio izuzetno čudan. A rekao bi da se pozabavite osnivanjem zajednice športova pod 

cijenu kažnjavanja neposlušnih jer je prošlo već 7-8mjeseci kako ste to obećali. To je vaš posao. Jer 

nedostatak zajednice športova uvelike pridonosi ovoj strani turizma. To je vaš zadatak. 

Branko Pleše - htio bih reći samo nekoliko tehničkih napomena koje isto tako ne moram 

nag1ašavati dobronamjerno, svi često se pozivamo na to, ali svi smo tu dobronamjerni, ponekad smo 

malo oštri, teško je raditi u jednom gradu, svi svakoga poznamo, i bojimo se uvijek nekome zamjeriti itd., 

i teško je onda susresti nekoga na ulici ako kritički govoriš o njegovom radu. Međutim to nije situacija da 

sada želimo bilo kome skidat glave ili maknut s radnog mjesta i tako. Međutim, moj je dojam, ja ovdje 

govorim kao predsjednik Odbora za gospodarstvo, nažalost, mi nismo imali odbor, opet naglašavam, 

molim da se bar 2-3 dana materijali prije pošalju. Nema nikakvih problema, nisu to toliko urgentne stvari 

da vi ne biste poslali materijale 10 dana prije. Ja sam poslao pismo članovima odbora sa svim 

materijalima, nažalost nitko mi nije odgovorio, tako da ne znam stavove svojega odbora o tom tehničkom 

problemu. Pa vas lijepo molim da barem neke materijale dojavite, i najavite sjednicu, sjednica će biti tada 

i tada, i eventualno neke materijale koji su gotovi pa da to možemo raspraviti. Neću reći da je odbor za 

gospodarstvo matični odbor i da je bilo krucijalno što mi nismo raspravili, krucijalno je to da odbor za 

turizam to nije raspravio. To nam se često puta događa da odbori ne rade, nego da radi samo vijeće. Ali 

mi moramo disperzirati tu demokratičnost i tražiti da se i dolje raspravlja. Odbor nije čini mi se 

raspravljao ni onda kad smo govorili o hotelu sport itd. Htio bi reći da je to izvješće previše fragmentarno. 

Mene zanima da li je netko to izvješće prije pročitao; ja sam pogledao u Poslovnik o radu Gradskog 

vijeća, dakle TZ ima legitimno pravo da podnosi izvješće. Međutim nisu oni krivi, možda i jesu, ne bi 

htio tražiti krivicu, krivica je što se davno nije o tome raspravljalo na Gradskom vijeću. Svake godine bi 

barem jedanput trebali raspravljati na temelju izvješća o radu TZ i o stanju i perspektivama razvoja 

turizma. Mislim da bi tako trebalo ubuduće, a i iduće godine trebalo prije lokalnih izbora staviti već u 

ožujku da se o tome raspravlja, pokazatelji za prošlu sezonu će bit gotovi i tako dalje, nije toliko bitno da 

se raspravlja o svim točkama koje su djevojke i žene zaposlene, od drveća se ne vidi šuma, i zato ljudi 

pitaju koji su tu krucijalni problemi. Mislim da je čak i naziv točke, ja sam o tome javno pisao na 

internetu, naziv točke je kriv. Jer mi sada tu raspravljamo o radu Turističkog ureda. Ja neću reći i ne 

vjerujem da je Klobučar imao neke loše namjere što je to pitanje postavio. Mislim da bi puno više trebalo 

raditi na sadržajima, TZ nije samo turistički ured, tu je predsjednik TZ, njegova zamjenica, ja nisam ni 

znao koja je zamjenica, tu je turističko vijeće, ti svi materijali, tko je u vijeću, to je sve trebalo pisat. Kako 

je radila skupština, koliko se sastajala, ima li motiva kod tih ljudi da rade, program turističkog vijeća, ono 

što je bitno ljudi moji. Ja sam to nekoliko puta naglašavao mi nemamo nikakvog ni strategijskog ni 

operativnog ni akcijskog ni taktičnog ni bilo kakvog plana razvoja turizma. Mi moramo u Delnicama 

donijeti strategijski plan, ako ne strategijski onda barem akcijski plan razvoja turizma, jer ako nema plana, 

onda mi ne možemo kontrolirati ničiji rad niti znati da li smo uspjeli u nečemu ili nismo. Ako imam plan 

da odlazim danas, da obiđem Katarinčine, Lovački itd. Ali, donesite odluku i dopustite njihov rad. One 

rade, međutim mi moramo donijeti dakle jedan plan, kako Delnice što bolje razviti na tom turističkom 

području. Kako biti što bolji, što prepoznatljiviji, što efikasniji, što više zarađivati itd. Dakle to je pitanje. 

Ja molim da donesete zaključke. Recimo, djevojke su svašta napisale, ali one nisu napisale, ja sam se 

osobno potrudio,ne što sam veliki  stručnjak i što bi bilo  da smo imali zajedničku sjednicu odbora za 

gospodarstvo i odbora za turizam,svi smo se potrudili, u tom su sudjelovali članovi odbora za 

gospodarstvo, za turizam, donijeli smo neke materijale, oni su i danas izloženi danas na webu, na stranici 

grada i donijeli smo zaključke, nitko nikada nije reagirao, nitko nije rekao Branko ti si bedast, ili premalo 

ste se trudili. Ni tada nisam naišao na veliku potporu i na razumijevanje Turističke zajednice, to moram 

priznati, ali ja im to ne uzimam za zlo. Ljudi, ja već 10 godina govorim da treba napraviti jednu 

jedinstvenu  TZ Gorskog kotara, 10 godina, zato sam i počeo pisat javno da se nešto prihvait, nešto se 

neće. Ne treba sada ukidati  TZ, mi moramo voditi brigu da li će B.Moravice imat TZ ili ne. Ali mi 



moramo imat jedinstvenu zajednicu i to je izvrsna prilika da ove djevojke koje su stručne i kompetentne 

zaposlimo, da im netko bude koordinator, da to bude u Delnicama, mi ne smijemo bježati od svoje uloge 

da smo središte Gorskog kotara, da smo glavni za razvoj. Unatoč tome što neke sredine su jake u turizmu 

ali mislim da je prirodno i mjesto da bude ta turistička zajednica tu. Dakle to su sve neke natuknice, ja 

neću tu puno govoriti o tim stvarima, jer velim, pogledajte si ono što nikada nije nitko analizirao, kada 

smo imali tu točku, da li smo nešto pametno rekli ili nismo. Donesite zaključak da se to napravi, da 

analiziramo sve naše potrebe, sposobnosti koje imamo, koje su nam dobre i loše strane i tako dalje. I da za 

iduću godinu si napravimo, i ako nećemo nekakav višegodišnji, bar jednogodišnji plan napravit. Samo 

toliko, hvala. 

Gordana Savić: Ja sam govorila u ime kluba, sad želim u svoje ime. Evo vrlo kratko, i ponavljam 

se na gosp.Pleše. Evo ovako, veliki nedostatak je činjenica da ne postoji plan razvoja grada Delnica 

uopće, pa tako i u djelatnosti turizma. Molim vas, predsjedniče Gradskog vijeća, i gradske službe, da u što 

kraćem vremenu imamo točku dnevnog reda o planu razvoja Grada Delnica. Hvala. 

Mladen Mauhar: Evo ja ću kratko odgovorit samo, mislim da je strategija razvoja i plan turizma 

dat na provedbu odnosno izradu TZ odnosno djelatnicama koje mislim da su najkompetentnije, 

najstručnije i najškolovanije, i mislim da su danas iznesle svoju stručnost odnosno sve ono što imaju, 

dvije su magistrice turističkog menadžmenta, mislim da je to prije nekoliko tjedana dano na izradu ali do 

današnjeg dana ja još nisam čuo niti vidio taj plan odnosno te papire koje bi trebali napraviti. Možda 

gospođa Irena zna više o tome, pa će nam možda kasnije reći. 

Alen Janjušević: Ja bi vas molio ako je moguće da se obrati predsjednik turističke zajednice. 

Josip Horvat: Na prošlom vijeću je postavljeno jedno vijećničko pitanje, a postavio ga je 

gospodin Briški. Ono glasi: Da li nova vlast ima plan gospodarskog razvoja kratkoročni i dugoročni? Bio 

je pismeni odgovor, sa konačnim zaključkom da nema. Stvorila se osnova za daljnju razradu i nadopunu 

strategije razvoja lokalne zajednice i prostora za utvrđivanje adekvatnih mjera, znači nema. Mi danas 

govorimo o razvojnom planu turizma koji je ništa drugo nego sastavni dio ovog posla. Sad ćemo opet 

pričat ono pričam ti priču. Znači, dovodimo do apsurda jednostavno razvoj ovakvih temi i bojim se da to 

ničemu ne vodi. S druge strane, stvarno je interesantna danas klima koja je bila na prošlom vijeću, kad je 

na neki način kad je, ja bih čak rekao na neki način, makar je to sve u zakonskim okvirima, to je bila mala 

diverzija. Stavili smo točke reda u javnom turizmu, i sreća da je bilo tako kako je bilo, intervencija, da o 

turizmu ne možemo razgovarati bez djelatnica TZ. Međutim problem je jedan drugi, mi ne možemo 

razgovarati ovdje bez njih, ni sa njima, ako znamo strukturu TZ, kako je postavljena i znamo ko je 

predsjednik te TZ. Ja sam na početku na prošlom vijeću, nisam se još ni javio, ja sam bio prozvan, kao i 

gradonačelnik da se obrati kao predsjednik TZ. Sad ću samo konstatirat da to ne vodi ničemu, jer poslije 

svih onih stvari koje su se dogodile ove godine, preko novina, prepucavanja oko TZ, odbora za turizam, 

oko problema koji je očiti bio oko plaća i organizacije njihovog rada itd. Očito je da o tome neke 

kompetentne stvari treba iznijeti predsjednik koji ima ključeve grada i gradske kase i u krajnjoj liniji ko 

vodi gradsku politiku. Do toga i do takvih odgovora došli nismo. Neću glasat protiv izvještaja, da se cure 

ne bi naljutile, bit ću suzdržan. Jedno usputno pitanje – organizacija Croatia Open – u kojoj mjeri TZ prati 

to natjecanje, koje čujemo ima oko 1400 ljudi koji su došli u naš kraj iz 30 zemalja itd? U kojoj je to 

mjeri i kakav suport daju organizatoru, to me jako zanima? Mislim da je to jedno bitno pitanje jer takve 

akcije, pustimo mi i polane, al takve akcije kad toliko ljudi iz cijeloga svijeta dolazi ovamo, a mi ih ne 

znamo prihvatiti to je stvarno da ti mozak stane. Vezano uz Croatia Open, molim vas je li istina da je ove 

godine grad zabranio organizaciju starta i cilja u delničkom parku sa obrazloženjem da će se uništiti 

trava? Hvala lijepo. 

Ivica Briški: Mi se moramo snalaziti da bi došli do riječi. Ovo je akcijski plan razvoja turizma  - 

30.rujna 2008. godine, Irena, direktor, piše gradonačelniku, kao što je bilo riječi i na zadnjoj sjednici 

turističkog vijeća od 15.9.2008., svjesni smo da je došlo do prevelikog vremenskog odmaka u odnosu na 

zadani rok završetka akcijskog plana razvoja. Na kraju dajte nam još neko vrijeme. I vama i vama, više 

nego njima, isteklo je  punih 4 godine. Nemamo akcijski plan, zato smo tu, nisu samo cure krive. 

Mladen Mauhar daje riječ direktorici čime možemo polako završavat ovu točku dnevnog reda, da 

si ti zabilježila sve što je potrebno na kraju reći, odgovoriti, i da imaš ti završnu riječ. 



Irena Vučenik Šostik - pokušala sam sve zabilježit, krenula bi od najbitnijeg, a to je akcijski plan. 

Točno je da smo dobili zadatak 2007. sa rokom od 90 dana međutim u timu koji je bio zadužen za izradu 

su bili limiti. Ja, zatim kolegica Jasna Janeš, i kolegica Mirela Srkoč, kasnije pridružena i Goranka Kajfeš 

od strane Grada. Ne znam da li ste pratili naš grafikon stalnog rada, radi se o tome da je početkom 2008. 

Jasna Janeš  zbog bolesti otpremljena na dugoročno bolovanje zbog operacije i kasnije je došlo do 

zamjene dijagnoza i još dodatnih stvari koje su učinile to da je njeno bolovanje sada već u dužini od 4 

godine. U tom istom periodu Mirela je otišla na porodiljni dopust na jednu godinu, pa kasnije je došlo 

nažalost do prometne nesreće, tako da su to ukupno dvije godine odsutnosti u tom periodu. Isto tako to 

nije isprika zašto ja to nisam učinila, međutim ja nisam imala vremena s obzirom da sam jedno vrijeme 

kraće i sama bila u uredu, kasnije je gospođica Bukovac došla raditi i čak smo vašom odlukom i 

izmjenom dobili njenu ovlast da zamijeni kolegice i udruži se u to sa Gorankom Kajfeš od strane Grada. 

Međutim, ne znam da li vjerujete ili ne, možda zvuči provizorno i neuvjerljivo, međutim mi u ovoj 

kadrovskoj situaciji radeći djelomično, sa dosta bolovanja, jednostavno nemamo kada to napraviti. Mi 

jesmo napravili koncept i prezentirali smo ga 2009., sve sretne što je konačno izašao van na turističkoj 

skupštini na kojoj je bila i Goranka Kajfeš. I taj je plan zasigurno dobar, i mi mislimo da mi to možemo 

napraviti bolje nego neke studije Zagreb ili slično koji su već uzeli gradu Delnicama novac a nisu ništa 

posebno podastrli. Točno je da sam ja trebala vjerovatno privatno puno više vremena posvetiti tome, ali 

nisam, jer jednostavno i privatni život traži svoje, a ovim putem mogu reći samo to da ako nam date još 

jednu šansu, probat ćemo sad kad smo tri sve napraviti. Ako pak odlučite da nismo dostojni ili ne 

možemo, onda uzmite kuću koja će to napraviti. Na vama je da odlučite. Sljedeće što bi dotaknula je 

pitanje Gordane Savić, moram podsjetiti da je Gordana bila predsjednica, u nažalost jedno otegotno 

vrijeme, u periodu od 7 mjeseci, međutim je dobro upoznata sa svime i senzibilizirana na ovu tematiku. 

No  nisam shvatila kako ste stekli dojam da smo negdje kasnile sa pripremama manifestacija. 

Gordana Savić - zato što sudjelujem na manifestacijama, i vidim kada tko dolazi. TZ, mislim to je 

dobronamjerno rečeno, odnosno da se ubuduće to promijeni, nisam ja to rekla iz neke zločestoće, nego da 

se to promijeni, da ne kasnite, da dođete ranije nego što manifestacija počinje, i da se djelatnici ne 

udaljavaju sa štanda odnosno da budu tamo stalno prisutni, ionako su bar dvoje u većini slučajeva pa bi 

bilo jako dobro da su tamo cijelo vrijeme a ne da ih netko treba tražiti po okolnim štandovima. 

 Irena Vučenik Šostik - kad je riječ o recimo manifestacijama koje su posjećenije i uspješnije od 

naših nekih, moram reći da u toj genezi njihova razvoja također postoji razlog njihova nastajanja, 

konkretno Bundevijada je nastala na inicijativu Ramadanija, poduzetnika iz Vrbovskog kojeg smo mi 

pozvali u vrijeme kada je Vaš pokojni suprug dao inicijativu za razvoj gastro vikenda. Dakle to se 

dogodilo prvo u Delnicama, mi smo imali zadnje tri manifestacije, na vrlo visokom nivou, a kasnije je isti 

taj Ramadani koji je bio prvi put tu pozvan uopće od bilo koje organizacije, cijeli koncept, normalno 

zamolio je kolegicu svoje turističke zajednice da to razvije, što je bilo uspješno. Nedostatak recimo je u 

tome što goranski gastro vikend s ovim budžetom koji mi imamo je nemoguće napraviti na takav način. 

Vi možete pozvat tri kuhara, bacit flambiranje u tavu i napravit nešto zgodno, međutim to su vam sve 

seoske veselice bez nekog razvojnog pravca u smislu da se sad kulinarstvo i gastronomija bolje 

prezentira. Ono što smo mi od gastro vikenda napravili treba dalje razvijati a ne ići ispod tog nivoa. 

Naravno da kad nemate novaca ne možete to dalje nadmašiti. Ne kažem da smo neki novčani megalomani 

koji trebaju 100 tisuća kn za to, ali 35 trebamo za to. Ako ih nemamo, ne možemo ući u izradu toga.  Kad 

je riječ o radnom vremenu turističkog ureda, mi smo jedina zajednica koja radi svaki dan do 18 sati. 

Nedavno smo imali po prijavi posjet inspekcije i zapravo, donijela sam ovdje papire, da nepravilnosti u 

radu nisu utvrđene. Doista je tako, mislim, činjenica je da sve, a posebno je to uočljivo kod mene, da 

bilježimo višak sati. Zašto? Zato što jednostavno, priroda posla je takva, da ste vi puno dobrodošli, ne od 

10 do 18 nego od 7 do 2 ili tri, zato što je turizam takav da traži njegov vrhunac. Kad smo bili na nekim 

studijskim putovanjima, uredi se baziraju na radnom vremenu od 10 do 5. Mi radimo znači od 8 do 18 i 

mislimo da pokrivamo dosta široku sferu, tu je i svaka subota, koja je kraća, ona je do 15 stati, međutim 

isto tako ta frekvencija iza 2 se u biti svodi na ništa. Dakle možda se čini da mi trebamo biti otvoreni 

cijelu nedjelju još uz to, međutim činjenica je da turisti nisu na Lujzijani, oni zapravo prođu na pojedine 

sadržaje izvan, i onda bi bilo puno bolje kad bi tu recimo s Nacionalnim par kom, nekakvi infopultovi 



dodatno funkcionirali na mjestima gdje se ljudi zadržavaju u vrijeme rekreacije i odvijanja pojedinih 

sadržaja. Isto tako nije dobro, imali smo poziv od Hotela Mance koji je sav razočaran zbog najave koja je 

bila za ovaj vikend, da su svi kapaciteti puni, kontradiktorno je da vi zato što mislite da imate jako dobar 

program i da su sve manifestacije već retablirane, 8 godina izvođene i slično, da se na javnoj press 

konferenciji kaže mi smo već sve kapacitete popunili, pozivamo vas na manifestaciju ..., ujedinjavamo sa 

dodatnim sadržajima itd.,govorim Davorinu, znači nikako nije dobro da unaprijed govorimo da su svi 

kapaciteti popunjeni a da u to nismo sigurni. Mi smo recimo sada preko ljeta, dužni voditi statistiku 

vikenda. Statistika za Kupsku dolinu, ovaj vikend, od 144 postelje, od toga otpada 27 na Hotel Mance, 

puno ih je bilo 9 . Znači ta vaša poruka kojom ste htjeli motivirati goste je bila potpuno kontradiktorna za 

hotelijera koji radi na granici, gdje ljudi kada prijeđu, stisnu gas, a onda misle, aha, sad sam tu na ulazu u 

RH, znači, to sad usput spominjem, moramo biti jasni u svojim porukama,  s time sam htjela napraviti 

poveznicu da ako recimo te naše buduće enklave Crni Lug, kao jedno mjesto info punkta i neka to bude 

Brod na Kupi vikendom, i da zato kažemo u 2007 i 2008 kada se govorilo o tim nekakvim sezonskim 

turističkim društvima, kojih bi mi bili normalno glavni dio, a onda da se razviju dalje u sezoni, to je 

točno, onda bi te takve enklave morale raditi cijeli vikend, u smislu da su tamo na udaru gdje se dešava 

muving. Ako ga nema ne može se unaprijed tvrditi da on postoji.  Na pitanje Arijane Šercer  koje je vrlo 

kratko i jezgrovito i najjasnije od svih, mogu reći da smatram da je pravi problem u tome što mi sa 10 

tisuća kn mjesečno manje u odnosu na 2010, u 2011. nismo sa transferom manjim od 132 tisuće kn 

jednostavno mogli opstati u onom opsegu koji bi trebali imati, da sve to izrealiziramo. Znači mislim da tri 

čovjeka trebaju, pogotovo ako se radno vrijeme ostavi cijelo, da sigurno imamo šta za raditi, sad imamo 

stažisticu, našu Delničanku koja je već prije bila na praksi i koja kaže Isuse Bože kaj ću ja cijeli dan stić 

orijentaciste opslužit, pa to je invazija gore, stalno su upiti. Recimo konkretno sad bi se nadovezala na 

Croatia Open, definitivno je to manifestacija koja je donijela jednim amaterskim radom i sustavnim kroz 

godine, Ivice Urbanca, najveći uspjeh. On je dovukao jednu različitu nacionalnu strukturu, taj broj je sada 

skočio od prošle godine od 600 inozemnih sudionika na 1400. To je jako velik broj, normalno da mi tu ne 

možemo ostat sa strane. Prošlogodišnja njegova buntovna reakcija i nezadovoljstvo je bilo time 

uzrokovano što je smatrao da je trebao zaslužiti od turističke inicijative, mi imamo svoju komisiju koja je 

vjerojatno svojom odlukom zakinula visinu transfera koju je on očekivao. On nije htio primiti transfer od 

1500 kn jer je smatrao to poniženjem. Znači mi smo najjaču manifestaciju darovnički ocijenili sa 4000 kn 

subvencije, a njega smo po njegovom mišljenju bitno zanemarili. Znači ove godine smo tome pridonijeli 

na način da ponovno sjednemo za stol, odlučeno je da će se u privremenom kampiralištu koje se nalazi 

pored sportske dvorane, za koju se 15 godina nije ništa uzimalo niti za bilo koliko natjecatelja, smatralo 

se da je to zapravo nekakva razvojna faza u kojoj ćemo mi ne gledat bukvalno uzet boravišnu, a on će 

očito razvijat događaj što je neosporno. Ove godine smo dogovorili da nije isto biti u Hotelu Risnjak ili na 

Petehovcu i plaćati boravišnu pristojbu u punom iznosu, već smo dogovorili za parkirališni prostor i 

korištenje sportske dvorane 3,50 kn po osobi po noćenju. S tim da cijeli iznos koji se na taj način 50 

postotnim vezanjem ostvari, da se koristi za plaćanje najma dvorane. Očekujemo da bi taj iznos bio oko 7 

tisuća od prijave i odjave, kad se pomnoži sa cijelim tjednom. I to je iznos kojeg smo se onda mi odrekli u 

korist organizatora i na taj način je dobro da smo prvi put uopće o tome počeli razgovarati. U dosadašnjim 

godinama suradnja je bila dobra, jedne godine smo platili wc kabine, a Ivica je nudio uglavnom podlogu 

za plan grada za njegovo ažuriranje i suradnja je bila zadovoljavajuća. Nadam se da će i u budućnosti naš 

dio koji ne bi trebalo grupirati samo na komunikaciju na stranom jeziku što činimo ovih dana intenzivno, 

znači Tamara pokriva talijanski, djelomično i Mirela, znači svi pokrivamo engleski, ja još pokrivam i 

francuski, tako da imamo stalno upite, upravo zato što znaju da mogu nekoga to upitati, puno traže i puno 

smo materijala nabavili i od info TZ Kvarnera, tako da smo pripremili stvarno nekoliko stotina paketa 

raznoraznih brošura na stranom jeziku koje smo dali na recepciju još prošli tjedan. Evo to je u vezi 

Croatia Opena. Kada sam govorila o tome da je svejedno bilo kome od njih, jer su to naravno sportaši koji 

trče po Lokvama i po Delnicama, nisam htjela umanjiti bilo koju tu mikrodestinaciju goransku, već samo 

naglasiti to da su to isključivo sportaši, da su oni došli privučeni isključivo time, i moram reći da su 

zadovoljni po tome što mi razgovaramo u turističkom uredu, a prošle godine ih je 144 zatražilo 

informaciju, ove godine će to sigurno biti veći broj, oni zapravo se čude prirodi i ovom svemu što nas 



okružuje. Vijećniku Janjuševiću - kad ste spomenuli izvještaj za 2006., gledajte mi smo zapravo dali 

presjek zato što ta tablica nadzornog odbora se vezuje za ranije godine, nismo htjeli to rezati van, znači 

samo 2-3 iza, tim više da se može usporediti da pamtimo bolja vremena. Evo to je to a normalno da vas 

zanimaju posljednji pokazatelji i posebice pokazatelji vrlo otegotne protekle godine a ova će valjda bit 

bolja. Izvjestitelj Davorin Klobučar za prošlu sjednicu - da se tu nadovežem, kad je riječ o 3 sastanaka 

koja ste organizirali. Za sastanak koji je bio 21.03. doslovce smo bili na sprovodu Jadrankinom ocu, znači 

to popodne nije bilo moguće da se pojavimo na sastanku odbora za kulturu, što se tiče pak ostala 2 

sastanka ona nisu meni vremenski odgovarala, slučajno sam bila naručena u Rijeci na poliklinici. Molim 

vas da ne uzimate to tendenciozno misleći da smo mi namjerno bojkotirali cijelu stvar. Ali ako želite kao 

odbor za sport poduprijeti razvojne ciljeve u turizmu, svakako mislim da treba razgovarati sa odborom za 

turizam još jednom i ne jednom i ponovno i mi ćemo se odazvati. A ono kada šaljemo mail i pitamo 

molimo vas planirajte termin, stvarno nam je to važno. Još jednom apeliram na to da zajednički 

dogovorimo termin da se pojavimo. Horvat, rekli ste da ćete biti zapravo suzdržani. U vezi Croatia Opena 

sam vam odgovorila. I još jedanput da zaokružim, ako sam šta preskočila podsjetite me. S ovog mjesta bi 

poručila da mi kao djelatnici u turizmu svakako trebamo češći razgovor sa gradskom vlašču, gradskim 

ocima kao i njihovim odborima jer znamo da samo zajedničkim radom možemo ostvariti još više nego li 

do sada. Normalno da to uključuje i međusobno poštivanje i suradnju a čim manje možda direktno 

uključivanje u program. Tako da s ovog mjesta poručujem da kada je, kada sam se nedavno našla u jednoj 

atmosferi jednog društva zagrebačkog i neki su imali informacije o tome da se dosta poštuju ljudi na 

gradskom vijeću govoreći o klizalištu, to je bilo možda prije godinu i pol – dvije reakcija je bila, 

interesantno možda da ju sagledamo sa aspekta onog ko nije odavde, vidiš kako se Delničani sada 

poštuju, svi im zavide što to imaju. Mislim da moramo biti toga svjesni i da samo kvalitetnim radom, i 

pomažući GSC a isto tako očekujući njih da nama pomognu i sve one koji su dio razvoja tog sportskog 

turizma, ljestvica se može postaviti vrlo visoko, a zajedno i samo uvažavajući jedni druge možemo daleko 

stići. 

  Mladen Mauhar - koliko vam je potrebno za strategiju razvoja turizma na području Delnica, da bi 

taj program mogli napraviti? To vam govorim iz razloga što planiram za sljedeću sjednicu, ponovno vas 

pozvati ovdje i zaista o turizmu više govoriti, s tim da će odbori odraditi svoj dio kao pripremni dio, a vas 

ću zamolit da evo zaista napravite jedan rezime ove sezone i da vidimo do kuda ste došle što se tiče plana 

razvoja. Zaista mislim da ste tu najprofesionalnije koje mogu to odraditi a obzirom da ste same rekle da 

ste počele raditi okosnicu svega toga. 

 Irena Vučenik Šostik - prihvaćam još jednu šansu koju ćemo nastojati opravdati i ja vjerujem da 

će se kolegice isto tako složiti sa tim. Jer u biti sada je bitno da smo svi tu. Kad sam radila grafikon 

stvarnog rada koji smo vam dali onda možete točno vidjeti da jedino 2010. nosi 3 stvarna posla, ostale 

godine to nisu bile. Za razliku od kolege Jakovljevića koji je izdvojen s info punkta mi čujemo svakog tko 

uđe, i normalno ako su dvije jedna mora sa strankom se pozabaviti, to stalno prekidanje i zvonjava 

telefona, to je naš najveći problem, nije problem jer je to naš posao, međutim tu je ta otegotna okolnost. 

Gordana Savić replicira - zaista mi je žao i ne mogu vjerovati da sam postavila prvo pitanje i rekla 

sam, od tako prevažne teme koja je u Gradu Delnicama i o kojoj se kokodače već 2 godine, piše po 

novinama, HDZ, PGS, da uglavnom tu članovi, neovisni i SDP samo komentiraju i daju prijedloge i 

kritike načinu rada TZ, hvala Davorinu Klobučaru i Arijani Šercer. Da PGS i HDZ nemaju što reć. Pa šta 

vas nije sram. 

Mladen Mauhar: Pa baš da ste i replicirali niste. 

Gordana Savić: Jesam. 

Josip Horvat: Ja bih replicirao Ireni - ja sam spomenuo pomoć i organizaciju oko Croatia Opena i 

dobio sam konkretan odgovor, samo bi nadopunio to. Godinama sam odlazio u Kranjsku goru na ono 

famozno zimsko takmičenje koje kad se dogodila ovakva manifestacija, tako masovna manifestacija, da je 

TZ organizirala cijelu Kranjsku goru i to volonterima. Ja samo pitam – to je organizacija bez novaca, to je 

organizacija sa malo dobre volje. Zašto se takvim stvarima ne koristi? Jel to replika?? 

Mladen Mauhar: To je pitanje. Pitanje koje je trebalo postaviti pa bi Irena odgovorila. Ali vi se 

sjetite u tijeku rasprave. 



Branko Pleše: Nemojte si vezat ruke, cure imaju puno operativnog posla. Sve goranske općine su 

dale nekom drugom napravit, ja ne tvrdim da to one ne mogu napravit, nakon što se to sve malo stiša 

vidite i sami ocijenite koji je najbolji put. Možda čak i nekoga izvana. Za neki malo širi strategijski plan 

razvoja i uključiti sve potencijalne programe koje imamo. Samo dobronamjerno govorim. 

Mladen Mauhar : Evo mislim da smo danas u 2 sata i 20 min razgovarali o TZ, mislim da bi sve 

daljnje rasprave bile ne toliko konstruktivne i smatram da je jesen period u kojem ćemo ponovno moći 

razgovarati sa turističkom zajednicom, a svaki dobronamjerni prijedlog kao što je rekao Branko daje nam 

za pravo da se možemo naći tijekom 8 mj., predsjedništvo i jedan uži tim gdje ćemo moći ispraviti 

odnosno pomoći svemu što je potrebno da zaista ne bude problema kojih do sada ima, htjeli mi to priznati 

ili ne. Izvješće ste dale, zaista ste ga pripremile, nadam se da će tako biti i u buduće i da ćemo se češće 

ovdje vidjeti. Gradsko vijeće nije od 2006. , preuzeo sam i neke obaveze koje nitko nije htio preuzeti. 

Stoga evo, dajem na glasovanje, tko je za izvješće TZ neka digne ruku. Nakon glasovanja konstatira da je 

Gradsko vijeće s 9 glasova za i 4 suzdržana glasa prihvatilo Izvješće o radu TZ Delnice. 

Gradonačelnik traži riječ, Janjušević – završena je točka, ne može, gradonačelnik-nek uđe u 

zapisnik da je gradonačelnik imao dobru volju. 

Gradonačelnik: Ja neću govorit o točki, ja ću samo reć ono što ste zaboravile 2009., Gordana 

Savić je na pasja kola izgrdila, tko je tom liku dozvolio da ljudi spavaju u dvorani, šatorima itd., ja sam 

pokušao branit, to godinama traje, to je tradicija, imamo prvake. 

Gordana Savić: Iz svega ste izrezimirali samo Gordanu Savić, bravo. 

Gradonačelnik: Tu sada govoriš a na pasja kola si popljuvala Urbanca. 

Gordana Savić: Nisam ga popljuvala, ja sam samo postavila pitanje, a odgovorili ste mi kako ste 

mi odgovorili.  

Mladen Mauhar: Dobro, postoje zapisnici. 

 

Točka 2. 

Mladen Mauhar - idemo na drugu točku dnevnog reda, to je Odluka o koeficijentima razvoja 

turističkih mjesta na području Grada Delnica, prijedlog TZ, prijedlog udruge Furman iz Crnog Luga, poziva 
direktoricu Irenu Vučenik Šostik da podnese uvodno izlaganje. 

Irena Vučenik Šostik - evo samo kratko ću napomenuti vezano za točku 2, pošto je turističke 
naravi, znači udruga Furman je tijekom zadnjeg sastanka prirodnih istraživača s područja PGŽ , koji je za 

GK bio organiziran u Nacionalnom parku, zapravo bila potaknuta da promijeni razred ne samo radi 

sastanka nego i radi lobiranja. Radi se o tome da po IPARD mjeri 203 ruralno područje treba zadovoljiti, 

jedan od kriterija je i nerazvijenost, pa u smislu razreda turističkog mjesta je poželjno da to bude B, 

potpuno nerazvijena ili nerazvrstana turistička naselja, ili barem C, u kom smjeru su kriteriji sad za tu 

mjeru 302 krenuli. Što se tiče toga, mi smo , tu sad treba obuhvatiti i taj A razred, delnički, kojeg je 

Gordana prvotno spomenula.Znači zašto bi tu sad povukla paralele, do 2008. godine, znači cijelo područje 

je bilo nerazvrstano u B razred, a Delnice su bile C razred, kasnije sa pojavljivanjem privatnog, ne samo 

privatnog nego i komercijalnog smještaja, gdje smo došli zapravo od 73% do preko 550. Delnice su bile 

2008.razvrstane od 1.siječnja u B razred, dok je okolica, enklave Brod i Crni Lug ušla u razred C. Vrlo 

brzo je Ministarstvo radilo promjenu zakonskih odredbi tako da je 2009. ponovo mijenjaju razred, 

naravno ne na našu inicijativu, da ne ispada da smo mi htjeli prihod uvećat, ne. Komisija se sastala, 

županijska, koja je obilazila sva područja, i jednostavno ocjenom, ali posebno i kada je u toj godini 

izgrađeno klizalište, Delnice su dobile A status, naravno da to nije Dubrovnik ili Opatija, no tada je Crni 

Lug ušao u B razred, međutim budući da udruga Furman smatra da je njima bitno onemogućeno 

apliciranje fondovima ruralnog područja, mole pomak natrag na C razred iz razloga što je Crni Lug 

prikupio 55 bodova. S obzirom da se u međuvremenu zatvorila nažalost benzinska pumpa, možemo 

slobodno reći da sada Crni Lug realno pripada razredu C, iako inicijativa mještana da u tom smjeru žele, i 

mislim da nema prepreka da se to izglasa. 

Mladen Mauhar: Hvala. Otvaram raspravu na točku 2. 



Miroslav Mihelčić: Podržavam prijedlog, i nama bi bilo dobro. Mislim da financijski prihod nije 

tolko bitan. Mislim da apsolutno nema mjerenja sa Opatijom i Dubrovnikom, pokrećem inicijativu sa se 

smanje i Delnice, glasat ćemo jednog dana kada dođe na dnevni red, da se smanji barem na B ako ne i  C. 

Ivica Briški: Ja isto podržavam to, ako je terminologija odnosno vremenski tajming bio dobar, 

zahtjev je podnesen 8.6., danas je 23.srpnja, mislim da je to relativno brzo riješeno. Ja bi se samo htio 

založit, institucionalno zanemarivanje mjesnih odbora naših malih naselja, dakle zanemarivanje ljudi, 

nameće nam, jer u Crnom Lugu se dogodilo, benzinska ugašena, pošte nema, bankomata nemaju, kamoli 

trafiku. Ova situacija gdje Grad dobro koristi studente i aktiviste koje država plaća, dajmo 

eksperimentalno u Crni Lug a sutra i u Brod, da barem onda preko takvih studenata za početak, da 

otvorimo mjesnu kancelariju, gdje će bit mjesto za 4 sata turizma, a 4 sata za život i životna pitanja 

mještana. Oko toga se isplati razgovarati i potruditi, to bi bio i servis mjesnom odboru, i to bi bilo 

konačno oživljavanje života kao što su nekad se te životne okolnosti vrtile oko mjesnih odbora. Hvala.  

 Alen Janjušević: Crni Lug ima poštu samo njezina budućnost nije najizvjesnija.  Ja svakako 

pozdravljam ovu odluku od strane udruge Furman, interesira me, vezano uz status Crnoga Luga, što će 

biti sa kafićem, ja sm bio kod Vas gospođo Piskač, ako možete odgovoriti na to? 

Mladen Mauhar: To je vijećničko pitanje, postaviti ćete ga. Zatvara raspravu i poziva vijećnike na 

glasovanje nakon čega konstatira da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo Odluku o koeficijentima 

razvoja turističkih mjesta na području Grada Delnica. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

Prve dvije točke smo priveli kraju, htio bi se zahvaliti TZ, članovima turističkog vijeća, predsjednicima 

odbora. Nakon kratke pauze slijede vijećnička pitanja. 

Točka 3.  

Vijećnička pitanja 

Slijedom prijave predsjednik poziva vijećnike da postave svoja vijećnička pitanja: 

1. Arijana Šercer upitala je gradonačelnika u kojoj je fazi izgradnja dječjeg vrtića odnosno jaslica u 

Delnicama. Gradonačelnik navodi da je došlo idejno rješenje, očekujemo da bi moglo biti gotovo 

do kraja studenoga, radi se o važnom objektu. 

2. Ljubica Vujnović - ja bi postavila pitanje  našoj pročelnici Gordani Piskač, zanima me zapravo 

izlazak sa osobnim automobilom iz Kranjčevićeve ulice na Lujzinsku je svaki dan sve opasniji 

zbog povećanog prometa, a parkirani su automobili kod Mikrogorana i novootvorenog kafića. 

Bojim se ako se nešto ne učini, da će se dogoditi nesreća. Molim vas, da li možete nešto učiniti da 

se zabrani parkiranje sa strane. Hvala. Gordana Piskač - evo za regulaciju prometa, nadležan je 

naš prometni redar kao i naša Policijska postaja, međutim znamo da oni ne mogu u svakom 

trenutku bit na svim mjestima, a znamo kako to gradovi inače rješavaju, stavljanjem fizičkih 

barijera. Znamo za taj problem, obavijestili su nas i Policijsku stanicu, a ukoliko to ne urodi 

plodom, doista ćemo morati postaviti fizičke barijere da se to spriječi. 

3. Josip Horvat - ja bih molio predsjednika da mi dozvoli da u svom prvom pitanju iskomentiram 

odgovor koji sam pismeno dobio na pitanje od prošli puta. Prošli puta sam pitao šta je poduzeto 

na autobusnom kolodvoru koji je bespravno trenutno privremeno prebačen na željeznički 

kolodvor. Odgovor je bio ovakav – činjenica je da Conceptio Razvoj doo nije ispoštovao dogovor 

i obećanje koje je osobno dao na gradskom vijeću Grada Delnica, da se stari kolodvor neće rušiti 

dok se ne izgradi novi, i drugi dio toga istog pitanja, i odgovor na to, kad sam postavio pitanje o 

nadležnosti, čija je, gradska ili neka druga, tko vodi računa o poštivanju uvjeta gradnje, pogotovo 

onih urbanističkih i arhitetonskih, dobio sam odgovor da Grad Delnice nema nadležnost po 

pojedinim zahtjevima za ishođenje različitih dozvola za gradnju vršiti reviziju projekta niti 

predlagati oblikovna rješenja pojedinih objakata što je ustvari stvar projektanta i investitora. Ja sa 

tim odgovorom normalno da nisam zadovoljan jer vjerojatno to nije tako, a da bude još stvar 

smješnija i tragičnija, kako god hoćete, meni je priloženo i pismo Autotransa koje mene uopće ne 

zanima. Sa tim praktički nemam blage veze. Mislim da su gradske službe mogle pitati Autotrans 



za mišljenje ali to se mene ne tiče. A dotični gospodin Branimir Tomljanović odgovara, što se pak 

tiče pitanja tko je izvršio reviziju projekta novog autobusnog kolodvora i prihvatio riješenje koje 

u izvedbi smatramo najblaže rečeno neumjesnim, naime Autotrans u potpunosti financira 

izgradnju jednog značajnog komunalno - infrastrukturnog objekta grada Delnica i upravo iz 

naznačene spoznaje smatramo da se nitko ne može razmetati sa tuđim novcem. To je odgovor 

Autotransa koji je meni dostavljen, više bi volio da nije, da ste si ga zadržali za sebe. Moje pitanje 

na osnoovu svega toga glasi, normalna stvar, ako je grad dozvolio Autotransu uništiti busnu, u 

čemu je to neumjesno pitanje. I molim još jedan pismeni odgovor da mi se dokaže što je poduzeto 

protiv Conceptia ili bilo kojeg koji je napravio tu stvar kontra odluci ovoga Vijeća. Što je 

poduzeto? I još jednom vas molim kažite mi da zaista kod određivanja urbanističkih i 

projektantskih i ne znam kakvih uvjeta Grad nema kompetenciju određivati poslovne 

podoblikovne uvjete. Molim vas pismeno, ne morate sad. 

4. Miroslav Mihelčić - na parceli prije naselja Kuželj pred nekoliko godina je rasadnik HŠ posadio 

mladice mlade jelke koje su do sada narasle u malo većem obimu pa nas je strah da to ne preraste 

u šumu. To se ne razrijeđuje i molio bih da mi date pismeni odgovor, možda se treba pitat 

rasadnik šta se sa tim jelkicama planira i kad se misle ukloniti sa parcele. Gradonačelnik - 

vjerojatno se radilo o mladim novogodišnjim jelkicama koje je trebalo oko Božića ukloniti ali one 

su prešle dimenziju od 3-4 metra, mislim da su prevelike za tu priču i mi ćemo morati sa 

vlasnikom parcele razgovarat i morati će vratit u prvobitno stanje tu parcelu jer je prije bila 

oranica. Ali pismeno ćemo odgovoriti kada ćemo saznati sve podatke, jer ako je rasadnik sadio 

sumnjam da je sadio na privatnu parcelu. Provjerit ćemo. 

5. Alen Janjušević - gospodine gradonačelniče u kojoj fazi je projekt delničke energane? 

Gradonačelnik - zatražena je i dobivena lokacijska dozvola i sad se kreće prema glavnom 

projektu što su preduvjeti da se može nakon toga krenuti u gradnju. Razgovarao sam sa ljudima 

koji to rade i rekli su da će nakon prikupljenih svih dozvola krenuti u izradu i gradnju. Alen 

Janjušević - zadovoljan sam odgovorom. Još jedno pitanje, da li je iskazan interes privatnih 

korisnika za uključenje u sustav? Gradonačelnik - znam samo da je vojarna iskazala interes, koja 

troši velike količine nafte da grije vodu, pretpostavljam da ima veliku potrošnju, da li su rekli da 

ne kažem krivo par tisuća litara nafte dnevno, mislim da je tu negdje priča i da će se trošak 

smanjiti na pola. Prema tome vidjet ćemo šta možemo napraviti vezano za toplovod koji bi trebao 

ići u koncesiju. Po meni najveći potrošači su Dom zdravlja, škola, vrtić i slično. 

6. Franjo Jakovac - pitanje za gradonačelnika ili za Đulija. Zanima me kakav je priliv sredstava u 

gradsku upravu, zanima me to jer nogometni klub Goranin ima sudsku presudu i kasni sa uplatom 

i zanima me da li postoji nekakva mogućnost da se vrati taj dug koji je nastao temeljem sudske 

odluke kad je bila ona nezgoda na utakmici? Gradonačelnik - 2008. godine nama su se prvi put 

prihodi povećali. U toj priči pošto je ta utakmica i snimana, govorili su da se točno na toj snimci 

vidi tko baca taj dotični predmet i tko je suca pogodio, međutim kasnije na sudu se vidjelo, koliko 

sam ja imao informaciju, to nije potvrđeno i svelo se na tu presudu prema nogometnom klubu, u 

toj visini što ste i rekli i bit će veliki problem apsolutno jer šta god ćemo sad dati za priču 

nastavka njihovog programa bit će diskutabilno jer će novci proć apsolutno prema poreznoj 

upravi i da je teret koji zapisan prema nogometnom klubu, da se vidi novo rangiranje klubova po 

novom razmještaju tih liga, tako da je Goranin u prvoj PGŽ, sad ih ima samo tri. Teško mi je reći 

šta ćemo uspjeti, ti novci ako prođu a morati će proć u toj sudskoj priči oni jednostavno neće 

moći sezonu ovu izdurati s time da nemaju više ni trenera, otišao je u Novi Vinodolski trenirati 

koliko ja znam, tako da ne znam kako će licence pokriti jer koliko ja znam moraju imati barem 2 - 

3 licencirana trenera. Vjerojatno ćemo dio zadovoljiti ali vidjet ćemo kuda će se to kretati. Samo 

je problem drugi ako ta liga zahtjeva određene vrijednosti a novac je potrošen u ovom prvom 

razdoblju, završava se liga koja je financijski dosta zahtjevna, ne znamo kako ćemo to sve pokriti. 

Svi tvrde da znaju tko je napravio, svakakvih priča i gluposti se pričalo a kažu da se na snimci 

točno vidi. A bit će teško ishodovat neke stvari, ovdje se radi ipak o djeci jer je klub došao do 

nivoa koji je ne samo prihvatljiv nego su ta djeca ostvarila dobre rezultate gdje god su nastupali i 



tu ne bi mogli bez tog rada upornoga, to je najveća šteta. Kako će se riješiti zaista ne znam. Đulio 

Jusufi - samo da se nadovežem na gradonačelnika. Ukupni prihodi su u usporedbi sa 2011. su u 

padu za nekakvih 2% ali ono što veseli je da je prvi puta nakon 2008. godine porezni prihodi koji 

su mali prihodi grada su u porastu cirka negdje oko 5%. Ostali prihodi su negdje tu na razini 

prošlih godina, neki u povećanom obujmu, neki manje, ali znači ukupno prihodi u odnosu na 

2011. i 2010. su za 2,8% – 2,9% manji. U sedmom mjesecu je priljev bio negdje malo veći. 

Obveze izvršavamo sve u skladu kako treba, sve u skladu sa kreditima, a u devetom mjesecu imat 

ćete kompletnu sliku prihoda i rashoda za 6 mjeseci. Što se tiče HNK Goranina on ima svoja 

sredstva predviđena u proračunu, mislim da su ona 250 tisuća kn. Za 6 mjeseci ako se ne varam tu 

je izvršenje na nekakvih 150 - 160 tisuća kuna. Kada se priča o ovrsi mislim da je ona negdje oko 

60 tisuća kuna i svaki transfer koji mi prebacimo znate da će po ovršnom zakonu ići će onome tko 

je pokrenuo ovrhu. Šta će dalje biti ja ne znam. 

7. Gordana Savić - kada će grad Delnice pokositi površine koje su u vlasništvu grada a koje nisu 

isključivo uz ceste koje su u naseljima, a malo su veće nego one uz cestu?  Gordana Piskač - ne 

znam na koju točno površinu se odnosi vaše pitanje, ali poduzeće Risnjak redovito kosi javne 

površine unutar građevinskog područja grada pa bi vas molila da malo konkretnije kažete. 

Gordana Savić – u Novom naselju gdje ja stanujem, tamo su površine koje su u vlasništvu grada 

koje još nisu bile pokošene, tamo se baca smeće, tamo se kote zmije i to bi trebalo urediti. Kako 

kontroliramo vlasnike privatnih zemljišta koji ne kose svoje zemljište tako možemo i grad 

Delnice. 

8. Ivica Briški - imajući u vidu mandat iz 2000. godine na ovamo, predsjednik gradskog vijeća, 

utvrđeno je konačno i službeno nema zvanje za koje se potpisuje pa prema tome dokumenti koje 

on šalje u ime grada na području Grada i naših sela i zaseoka, dokumenti koji se šalju s njegovim 

potpisom drugim jedinicama lokalne samouprave u PGŽ ili to mogu biti dokumenti prema RH 

predstavljaju da ne kažem moralno – etički izuzetno upitan način komuniciranja. S obzirom da 

smo ovu otkrivenu skrivaču sada otkrili ja otvaram sljedeće pitanje. Od kada se gospodin Mauhar 

pojavljuje sa svojim lažnim zvanjem na dokumentima i molim ispis svih dokumenata na kojima 

se on lažno predstavlja u pisanom obliku jer to će u najmanju ruku služit, da ne govorim o 

načelima etničkog kodeksa ponašanja dužnosnika i službenika, to će služiti za širu informaciju 

javnosti da ne kažem na našu sramotu. Posebno on osobno nije našao ni momenta ni način ni 

moralno – etički način da se barem ispriča. Mladen Mauhar - gledajte ja to ne mogu odgovorit. Ja 

ću svejedno reć.... Alen Janjušević – niti nemojte odgovarat, nije po poslovniku. Mladen Mauhar 

- ovaj cinični smijeh samo govori o osobi. Idemo na sljedeće vijećničko pitanje koje će postaviti 

Davor Grgurić. 

9. Davor Grgurić - postavio bi pitanje gospođi pročelnici vezano uz košnju. Prije par godina se 

krenulo sa inicijativom da se kosi delničko polje. U prvom momentu se govorilo da bi postojala 

mogućnost baliranja, zaživjela je ideja da bi grad kosio cijelo delničko polje i da bi se onda to 

sijeno baliralo da građani ne bi imali brigu i ne bi bili kažnjavani i Grad bi mogao gospodariti sa 

tim balama, mogao bi ih prodati ili tako nešto. Da li još uvijek postoji ta ideja, da li je ona 

isplativa, da li bi ona ipak mogla s vremenom zaživjeti i da li bi u konačnici bila izvediva? 

Građani pitaju da li će se riješiti ta ideja baliranja. Gordana Piskač - prvu godinu kad smo krenuli 

u košnju je grad pokosio kompletno delničko polje iz razloga što je to dosta zapušteno i da na 

neki način olakšamo ljudima da mogu sada normalno kositi. Prošle godine je bila jedna privatna 

inicijativa i mislilo se da će se uspjet na taj način da se krene u košnju pa da se balira, međutim ti 

troškovi su previsoki da bi ih Grad snosio. Prošle godine smo isto imali izvješće Centra za brdsko 

– planinsku poljoprivredu i vidjeli ste da Grad ima ugovor sa istima vezano za poljoprivredno 

redarstvo. Ti ljudi su angažirani, okolo obilaze i šalju opomene onima koji ne održavaju svoje 

poljoprivredne površine a nalaze se u blizini naselja i prometnih cesta. Nakon tih opomena bi 

onda Grad vjerojatno krenuo ponovno u košnju ukoliko se ljudi ne odazovu ali će onda tim 

ljudima biti poslani računi. Kao baliranje nije isplativo. Postoji razlika da se to nekome ustupi, pa 

da se sa baliranjem i prodajom sam naplati. 



10. Tomislav Kezele - na prošlome vijeću sam dobio odgovor da će biti Sajmišna ulica  asfaltirana za 

10-tak dana pa me zanima šta će biti sa tim jer za sada nije napravljeno ništa. Gordana Piskač - 

meni je isto sada neugodno odgovarati jer na prošlom vijeću sam dala odgovor kakav sam dobila 

od izvođača radova. Izvođač radova je krenuo sa asfaltiranjem trotoara, ono što je ručno mogao 

izvesti. Za radove na prometnici trebamo finišer, i upravo iz nekih razloga štednje zamolio je da 

asfaltiranje sa finišerom obavi u istom vremenskom razdoblju kada će raditi završni sloj na onoj 

prilaznoj cesti prema školi koja je već sada u tijeku i kada se bude uređivao i plato ispred škole. 

Prošli tjedan sam ga zvala, dobro hoće li to više. Rekli su najkasnije za 10 dana, rekla sam nemoj 

obećavati ako to ne možeš ispuniti, a ukoliko ne bude za tih 10 dana, naravno idu penali i sve 

ostalo. 

11. Ljubica Vujnović - ja sam upravo danas saznala da je Nensi Radun imenovana za voditelja 

muzeja Broda na Kupi. Postavljam pitanje gradonačelniku s obzirom da je Grad vlasnik GSC da 

mi odgovori koji su bili kriteriji za odabir kandidata jer se unutar dvije godine stalno spominjalo 

da će Nensi Radun biti izabrana za voditelja i da li se može dobiti uvid u dokumentaciju ostalih 

kandidata koji su se javili? Gradonačelnik - da to su dobro rekli. Pošto je već 2 godine Nensi 

Radun razgovarala da će biti voditeljica to se obistinilo tako da ćemo mi pismeno zatražiti od 

GSC da nam da koji su kriteriji, koji su sve bili kandidati, na temelju čega je ta osoba odabrana, 

jer je netko rekao da nema pripravnički položen niti ništa drugo tako da to smrdi na neku stvar 

koja je vezana za stranačka obilježja te osobe koja je na taj način dobila tamo i posao. U svakom 

slučaju tražit ćemo od GSC da nam daju dokumentaciju da vidimo kriterije na temelju čega je ta 

osoba primljena u taj sportski centar. 

12. Josip Horvat - pitanje za Gordanu. Ja bi ponovno postavio pitanje vezano oko građevinskih 

dozvola koje je bilo postavljeno na prošlom vijeću i čitam vaše odgovor gdje se kaže da objekti 

ispod 400 kvadrata za koje nije potrebna lokacijska dozvola ili građevinska nego rješenje o 

uvjetima gradnje. Zanima me da li za stambene objekte, mislim na obiteljske, konkretno u gradu 

koji u pravilu ne prelaze 100 kvadrata treba građevinska dozvola. Ako za objekt tog značaja koji 

mora zadovoljiti sve te zakonske obveze vrlo skupe, ne treba. Ja vas lijepo molim pismeni 

odgovor, ali zbog čega, zbog toga što bih htio da mi date zakonsku osnovu gdje je upisano da je 

to tako. 

13. Alen Janjušević - Pitanje Maji Kezele. Gradonačelnica je ušla u pravno područje. Referira se na 

moje pitanje sa prošle sjednice Gradskog vijeća, a vezano za moje pitanje koje se tiče krivog 

korištenja akademske titule predsjednika Vijeća Mladena Mauhara, pa da vam sad kažem par 

stvari. Nitko, kako ste vi meni u odgovoru rekli, nitko nije tvrdio da gospodin Mauhar nema 

zvanje ing. šum, tvrđeno je da gospodin nema zvanje dipl. ing. šum. Znači da nije VSS kako se 

potpisivao, između ostalog i na Poslovnik Gradskog vijeća kojeg smo ovdje zajedno usvojili. 

Nadalje, u Kaznenom zakonu RH ne postoji kazneno djelo građana, to može biti jedino pojam 

koji teološkim tumačenjem u procesu kvalifikacije može stupiti na određeno kazneno djelo 

opisano kaznenim zakonom. Nadalje ja se nisam referirao na krađu iz članka 216 Kaznenog 

zakona jer se ovdje radi o „res corporalis“, vi to znate, a neka otuđenja mogu biti u sredstvu 

„corporalis ius“. I to treba biti uzeto u obzir. Nadležno tijelo RH će odrediti kvalifikaciju. 

Krivotvorenje isprave apsolutno nema veze sa tim. I treće što dovodimo u pitanje, vi ste pravna 

osoba sa javnom ovlasti, ja od vas tražim samo u skladu sa zakonom da ili ne, to je prekršaj kako 

ste napisali. Hoćete li kao osoba sa javnim ovlastima pokrenuti prekršajni postupak kod 

nadležnog suda, koji to već nosi? Prema zakonima i ustavu RH. Da ili ne?  Maja Kezele - na to 

vam pitanje sada ne mogu ni neću odgovoriti jer vidjeli ste i u dijelu pisanog odgovora privitak da 

smo tražili još jedno dodatno pojašnjenje. Alen Janjušević - pojašnjenje u zakonu je vrlo jasno. 

Vama treba pojašnjenje, znači vi ne znate pročitati zakon. Šta piše u zakonu o akademskim i 

stručnim nazivima, da je zakon na snazi u RH 107/07 NN. Jeste vi dogradonačelnica ovoga grada 

i ovlašteni tužitelj, a predsjednik vijeća se potpisivao onako kako nije smio. Šta ćemo sad, 

pokrenuti kazneni postupak da ili ne? Tražim samo da ili ne. Maja Kezele - sada vam ne mogu 

odgovoriti, tek kasnije pismeno kada dobijem pojašnjenje. Alen Janjušević - nadam se da neće 



biti tako odgovoreno kao sada. Mladen Mauhar - u redu, mislim da ćemo oko toga morati malo 

više popričati. Zapeli smo oko stvari za koje, niti sam kriv, nit luk jeo nit luk mirisao. Alen 

Janjušević - evidencija postoji kod svih vijećnika. Mladen Mauhar - materijali su trebali doć van 

na početku jer ljudi nisu znali. Bez titule,  a netko je napisao inžinjer i sada vi ste uzeli slamku i 

sada po toj slamki lupate. Ljudi moji da se više pozabavite gradom, ono što treba ovom gradu 

pomoći, ja mislim da bi bilo daleko svrsishodnije. Ovo šta od vas slušamo zadnje 2 godine, prvo 

je bilo poljoprivredno zemljište, pa gradonačelnik pa Gordana, pa sada sam ja i baš me zanima 

tko će biti sljedeći. Alen Janjušević - opet povreda poslovnika. 

14. Franjo Jakovac - jedno pitanje, da li su kontaktirana i animirana građevinska poduzeća koja se 

kod nas bave izgradnjom da nam se jave i ponude pod istim uvjetima jeftinija rješenja. Što se tiče 

naziva imamo Azeliju. Gradonačelnik - definitivno osim što će ići natječaj, obavijestit ćemo naša 

poduzeća Azeliju i svima našima koji se bave domenom izgradnje kućica dati priču. Međutim 

unaprijed su neke stvari, neću reć da je to određeno ili prejudicirano vezano za neke stvari vidjeli 

ste i sami da je to posebna izgradnja niskoenergetske kuće. Natječaj će ići a njih ćemo zamoliti da 

se uklope u tu priču bez daljnjeg. 

15. Ivica Briški - ja sam dobio odgovor na moje pitanje da li grad ima gospodarski program. Rečeno 

mi je da daljnja izrada i donošenje tog materijala je još u tijeku. Znači mi nemamo gospodarski 

program pa bih molio da se predsjednik vijeća suzdrži u svojim nastupima kada govori da je 

Palfinger njegov projekt, da je Gec u Lučicama njegov projekt, da je energana, Konzum i cesta do 

Hrvatskog, cesta zvana čežnja njegov projekt, nije. Evo jedan dokument 2007. godina su prvi 

dogovori sa gospodinom Jardasom. Znači da se malo suzdrži jer ono što je on s pravom u 

vijećničkim klupama vikao o gospodarskom programu, nemamo ga, a danas smo vidjeli da čak 

nemamo ni akcijski plan turizma a kamoli za neke druge stvari. Jedino što je sada upečatljivo je 

da je njegov potez rušenje autobusnog kolodvora interventno i bacanje ga dole u poziciju Rusovih 

dolaca, i znate šta smo sad dobili po mojem skromnom mišljenju? Umjesto stvaranja G gradske 

vizure Delnice su dobile S Sedalci seosku vizuru. Naime otvoreni prostor Rusovog ambijenta 

radnog i obiteljskog što on nije kriv, gume, sav onaj da ne kažem ambijent i pitam da li će bit 

kroz našu građevinsku vrijednost i identitet onaj zid oko autobusnog kolodvora okamenjen kao 

što su naše sve kvalitetne linije, spomen park, zidić kod name, dipova zgrada, hotel i mnogi 

mnogi drugi lokaliteti. Ako se onako pusti zaista ćemo imat S Sedalce. Pitanje postavljeno 

gradonačelniku. Gradonačelnik – odgovorit ću pismeno. 

16. Davor Grgurić - kada će biti javna rasprava vezana uz izmjene Prostornog plana? U kojoj je to 

fazi? Da li će biti kakva javna rasprava u kojoj će građani moći vidjeti izmjene i eventualno 

davati neke sugestije? Gordana Piskač - izrada izmjena i dopuna Prostornog plana grada Delnice 

je u toj fazi da je trenutno provedena prethodna rasprava na kojoj sve institucije, Hrvatske vode, 

HEP, Komunalac, Šume, Ministarstvo poljoprivrede i slično daju svoje takozvane posebne uvjete. 

Trenutno izrađivač plana razmatra te primjedbe i sugestije, ugrađuje ih u plan i formira se javna 

rasprava negdje početkom devetog mjeseca.  

17. Mladen Mauhar - i zadnje vijećničko pitanje postavit ću ja jer imam to pravo kao vijećnik, pa ću 

ga postaviti gradonačelniku, mada bi ga postavio nekome drugome s obzirom da je u svoja 2 

mandata imao svog zamjenika, dogradonačelnika kojega smo ovdje slušali. Ja kao vijećnik 

njegovu slatkorječivost, doslovce Delnicama je tekao med i mlijeko, pa pošto je spomenuo 

Sedalce i S mislim da je upravo i sirana ta koju bi trebali prvo ići pogledati kako je lijepo obučena 

u kameni zid, jedan od najljepših objekata u Delnicama, sir doslovce miriši ovdje u ovoj vijećnici 

tako da kada sve to slušam mislim da nam više meda ne treba jer mlijeko teče prema sirani jer ta 

sirana je evo jedna od najpopularnijih sirana ne samo u Gorskom kotaru nego u ovom trenutku i u 

Hrvatskoj. Možete mi i pismeno odgovoriti. 

Sa time su završila vijećnička pitanja.  

 



Točka 4. 

Mladen Mauhar - možemo onda preći na točku 4 a to je zaključak o primanju na znanje izvješća 

Državnog ureda za reviziju, područni ured Rijeka o obavljenoj reviziji financijskog izvještaja poslovanja 

proračuna grada Delnica za 2011. godinu. Gospodine gradonačelniče vjerujem da ste ponosni na nalaze 

revizije. 
Gradonačelnik - evo koliko znam 10-tak %, negdje 50-tak naših JLS u Hrvatskoj je dobilo i 

dobiva bezuvjetni nalaz i mislim da smo apsolutno zadovoljni sa tim nalazom koji pokazuje da se ipak 

pravilno radi i sve uzbune koje su rađene, određene strukture, akcijski planovi, katastrofa, bankrot 

proračuna, užasne priče, a odjedanput je nalaz bezuvjetan. Pa je to malo čudno kad se kaže da se pogrešno 

radi, da se ništa ne radi u toj gradskoj upravi i ti djelatnici gradske uprave su za ništa, kako je onda nalaz 

ispao dobar. Vjerojatno su ti koji to rade stručni koji ocjenjuju sa strane i brundaju jer drukčije se ni ne 

znaju izražavati pa je vjerojatno to onda u tom segmentu i pohvalno, svi smo sretni da smo takav nalaz 

dobili. Molio bih Đulija da uvodno kaže par riječi. 

Đulio Jusufi - evo ja bih samo par detalja naveo vezano za nalaz i mišljenje revizije napravljene u 

Gradu Delnicama  za 2011. godinu. Znači prvo bih samo napomenu 3 bitne stvari. Znači zakonom o 

državnoj reviziji odnosno Zakonom o uredu državne revizije svake godine kada je revizija na terenu 

postoje 3 mišljenja. To su bezuvjetno mišljenje, uvjetno mišljenje i nepovoljno mišljenje. Znači uvjetno 

mišljenje se daje kad postoje nepravilnosti u radu ali ne u tom obujmu da nakon toga slijede prekršajne i 

kaznene prijave. Nepovoljno mišljenje je ono koje direktno se prosljeđuje na državno odvjetništvo i 

nakon toga se vidi da li su prekršajne ili kaznene odredbe i bezuvjetno mišljenje koje se daje kada ne 

postoje nepravilnosti. Kao i svake godine revizijom su obuhvaćene područja rada od djelokruga 

unutarnjeg ustrojstva, sustava financijske kontrole, financijskih izvještaja, planiranja, računovodstvenog 

poslovanja, prihoda, primitaka, izdataka i postupaka javne nabave. Kako ste dobili u materijalima od 

nalaza i mišljenja vidjeli ste da nisu utvrđene nepravilnosti i propusti koje bi utjecale na istinitost 

financijskih izvještaja te je nakon toga izrađeno bezuvjetno mišljenje. Prijašnjih godina pitali ste se, samo 

da se vratim na to zašto nije cjelokupno izvješće stavljeno nego samo prvih 7 strana nalaza odnosno 

izvješće je praktički preslika godišnjeg izvješća koje ste imali na gradskom vijeću u petom mjesecu, a to 

su znači podaci o visini planiranih odnosno izvršenih prihoda i rashoda, stanju imovine, znači u tih prvih 

7 stranica nema nikakvih podataka koji nisu vidljivi u godišnjem proračunu i na usmenoj preporuci ureda 

državne revizije daje se nalaz i mišljenje za gradsko vijeće. Što se tiče samog nalaza mogli ste vidjeti da 

nepravilnosti ne postoje. Dane su dvije preporuke. Prva preporuka je bila vezana za potraživanje za 

gradske poreze što za Grad Delnice vodi porezna uprava. Oni su bili nekakvih 640 tisuća kuna, znači 

porez na kuće za odmor, porez na potrošnju, porez na tvrtke i porez na korištenje javnih površina, iako 

piše u nalogu da smo apsolutno poduzimali sve mjere koje jesu od opomena, tužbi i ovrha, dali su 

preporuku da u daljnjim razgovorima sa poreznom da dođe do poboljšanja naplate jer se recimo 

ispostavilo da kod nas je u našim prihodima koje mi pratimo za koje vršimo mjere naplate potraživanja da 

su bolje ostvarene nego što to radi porezna, šta nema logike. I druga preporuka je vezana, u nalazima 

državne revizije za pitanje vodoopskrbe i odvodnje. Poznato je da to nije problem Grada Delnica nego je 

to problem na državnoj razini. Prošle godine je to bila primjedba a sada je stavljena kao preporuka. Što se 

tiče sustava unutarnjih financijskih kontrola, znate da je ove godine od 01.01. stupio na snagu Zakon 

fiskalne odgovornosti u kojem se kaže da JLS s manje od 35 tisuća stanovnika sustav unutarnjih 

financijskih kontrola se prenosi zakonom o fiskalnoj odgovornosti odnosno upitnikom i izjavom o 

fiskalnoj odgovornosti koje smo po zakonu bili obvezni dostaviti Ministarstvu financija. To je isto onaj 

jedan korak koji smo mi govorili prethodnih godina. Zato jer sustav financijskih kontrola je doveden na 

državnoj razini jer on je isti recimo za Grad Zagreb i za Grad Delnice gdje recimo Grad Zagreb ima 

organiziranu jedinicu koja se samo bavi sustavom unutarnje financijske kontrole. Što se tog dijela tiče mi 

smo bez obzira na zakon o fiskalnoj odgovornosti izradili određene procedure prema zakonu o sustavnoj 

unutarnjoj financijskoj kontroli, još se izrađuju dodatne procedure, rizici itd. Tako da taj segment u 

potpunosti zadovoljavamo sve što smo prethodnih godina govorili, sve što smo mogli smo i napravili. 

Slijedom toga nakon zakona o fiskalnoj odgovornosti u petom mjesecu donesen je naputak od 

Ministarstva financija za utvrđivanje nepravilnosti koji je slijed zakona o fiskalnoj odgovornosti gdje sada 



tim naputkom postoje nova 3 obrasca koja se ponovno moraju ispunjavati i šalju se Ministarstvu 

financija. Prethodnih sjednica se spominjalo da sam osoba zadužena za nepravilnosti. Mi smo poslali u 

organizacijsku jedinicu pri Ministarstvu financija koja se bavi sustavom financijskih kontrola dopis. 

Zašto? Sustav unutarnjih financijskih kontrola od 2006. kada je zakon donesen niti jedna jedina radionica 

odnosno obuka za osobe zadužene za nepravilnosti nije postojala. To je u skladu sa Europskom unijom ali 

se zakon donesao samo kako bi se ispunila europska forma bez ijedne napravljene radionice da bi se 

uopće znalo šta i kako postupati. Naputkom su propisane 3 aktivnosti koje bi osoba trebala provoditi, 

nijedna radionica nije bila provedena od te organizacijske jedinice dobili smo dopis gdje se oni pozivaju 

na taj naputak i da će sve biti organizirano. Tu sam vam htio dati presjek šta je bilo prethodnih godina. 

Ono šta je najvažnije po prvi puta od kada Grad Delnice postoji kao JLS i u Gorskom kotaru a za sada i u 

PGŽ jer normalno revizija se provodi tijekom cijele godine kod nekih gradova je gotova a kod nekih se 

provodi, za sada smo mi jedini koji imaju bezuvjetno mišljenje, znači da smo radili prema zakonu. Ja tu 

moram napomenuti našu pročelnicu koja nas u svakom segmentu „tjera“ da bude sve po zakonu. Tu su i 

drugi voditelji itd. Trudimo se i nadam se da će biti tako i sljedećih godina da to bezuvjetno mišljenje 

zadržimo. Trudit ćemo se i ja sam isto tako jako ponosan da po prvi puta imamo to bezuvjetno mišljenje. 

Mogu reći da smo sa vašim sugestijama mi  imali pune ruke ali i jednu smjernicu kako i šta raditi. 

Ljubica Vujnović - srdačno vas sve pozdravljam. Čitajući izvješće i mišljenje državne revizije 

bila sam ponosna i sretna što sam nakon 8 godina dočekala ovako jedno prekrasno mišljenje. Dozvolite 

mi samo da vam pročitam jednu rečenicu. Revizijom nisu utvrđene nepravilnosti i propusti vezani za 

usklađenost poslovanja sa zakonima i drugim propisima, koji bi utjecali na izražavanje drukčijeg 

mišljenja. Zbog ove rečenice ja vam se od srca zahvaljujem i vjerujem da ćete i dalje nastaviti ovako 

voditi grad. Hvala lijepa. 

Ivica Briški - ja se isto pridružujem čestitkama, međutim Đulio je rekao, vašim sugestijama, rekao 

bih, našim snažnim ukazivanjem na nepravilnosti. Pa da ponovim, dnevnice su se isplaćivale, mi smo 

time pomogli, rekli smo djelatnicima da se kane oportunizma, posebice kod nosioca koji su poznati, 

dnevnice npr., i sada kome smo mi mogli reć, unutarnjoj kontroli, gradonačelnik je vratio 11 tisuća i nešto 

novca na račun dnevnica. Ja molim predsjedniče, da mi date, ja ću slat pismeno, ispis tih dnevnica, da ne 

govorimo o kamatama koje je trebao platiti. I onda mi smo ukazivali na dnevnice, ukazivali smo na 

investicije tipa Din-Don, kad su bili kao pobjednici gradonačelnik i Josip Gašparac jer nisu kažnjeni jer ja 

nisam oštećenik, i tu su oni isplivali. Sredstva proračunske rezerve, mi smo ukazivali, nenamjensko 

trošenje, 7 i pol milijuna se diglo kredita koje morate debelo postavit, a 2 milijuna se trošilo nenamjenski. 

Stadion kaljuža, a unutar kuće oportunizam do daske. I sada kodeks, govori o moralu, o etici, itd. Mislim 

da na neki način treba reći i ovo, interna kontrola, i odgovor, odmah bi trebalo pristupiti izradi akcijskog 

plana i programa za dugoročno i kratkoročno uklanjanje utvrđenih nepravilnosti koje se pojavljuju. To je 

dužnost po zakonu o kontroli, sad kad bi čovjek pitao neke stvari, evo recimo, kome da se obratiš kad 

osjetimo kao ljudi, kao građani, kao vijećnici neku nepravilnost. Još uvijek ljudi su dali pošteno sada, 

kažem nismo još osposobili za unutranju internu kontrolu i ja sam bio u nekakvoj zabludi jer se ona tiče 

samo proračunskih sredstava a ostalo ne, a ostale devijacije, kome da se obratimo? Znači čestitam 

ljudima, Đulio i tebi kao stručnoj osobi, i svima, da smo došli do toga. Halo, čujte, da se zađe u ove naše, 

Tomica je pripomogo, jesmo naplatili novce od Maksana, odnosno kamate one koje su trebale bit, nismo. 

Šta mislite da kontrola sve vidi? Dajte molim vas. I još bi mogao o tome. Kad ćemo vratit kamate, vi po 

meni niste dali zahtjev stečajnom upravitelju da to prijavite u stečajnu masu. Zašto – to vi znate.  

Gordana Piskač: To je obračunato i odrađeno u radovima i računica je čista. Dobili ste odgovor. 

Alen Janjušević - puno se toga ispravilo u postupcima grada posebno što se tiče manipulacije 

proračunskih sredstava. No međutim da mi tu ne trošimo riječi ja bi prije svega pohvalio tehničku stranu, 

pravni odjel, odjel za proračun i sve koji rade na tome. A malverzacije koje su se u proteklim razdobljima 

događale, njih nisu radili službenici nego politika, tako da čestitam ovoj tehničkoj strani još jedanput. 

Josip Horvat: Ja sam samo htio replicirat Ljubici. Ne replika u smislu da kritiziram, dapače. Ona 

je izjavila jednu rečenicu – bila sam ponosna i sretna što sam nakon 8 godina dočekala ovakvo mišljenje. 

Ja se slažem i potpisujem ovu rečenicu. Ali moram je pitat, nakon 8 godina, znači zadnju godinu je to 



tako, 7 godina nije bilo, a sve je to debelo iskoristio naš gradonačelnik da se konačno danas javi za riječ i 

da se zato pohvali. 

Ljubica Vujnović: Žao mi je da ovako diskutirate. Tih 7 godina su se neki mali sitni možda 

previdi događali. Ali nemojmo biti takvi da ono što je dobro ne kažemo, da stalno se vraćamo. Ivica 

Briški, tebi ću replicirati. S tobom sam sjedila 4 godine u poglavarstvu, pa zašto nisi tako diskutirao tada 

kad si imao šanse i kad si bio zajedno samnom odgovoran. Nemojmo se vraćati u 2005. Neka institucije 

rade ako sumnjate u svoj posao, a mi gledajmo danas i sutra šta imamo i šta možemo napraviti za bolju 

kvalitetu života naših građana. Ovo već slušam stalno jedno te isto, stvarno više čovjek ne može vjerovat. 

Hvala lijepo. 

Ivica Briški: Konačno se Ljubica javila kad je trebalo nešto lijepo srčano se zahvaliti 

gradonačelniku. Ja je samo želim ispraviti, to nije 2005.,2006. to je 2009. gradonačelnik vratio dnevnice. 

A da vas sad pitam nešto, jeste li vi sigurni u veliku novu investiciju da se ruje po Lujzijani itd. Pitao sam 

koja je aproksimacija tih velikih radova, denivelacija, ovo-ono, mislite da tu neće biti nekih problema, 

nemojte tako dodvornički govorito. Ja sam taj čovjek koji sam neke stvari ranije upozoravao pa su me 

imali iza hrbta, pusti njega. Još nije priča gotova oko stadiona, jer su stručne službe gore i politički bile 

uključene pa ih se štitilo. Neće se štitit, doći će ova zemlja do zone odgovornosti. Ako vi niste svjesni da 

je ova zemlja bila krcata korupcijom onda se malo priupitajte na svoje spoznaje.  

Alen Janjušević replicira Ljubici Vujnović - ako smo u turizmu mogli od stoljeća 7. do danas, ne 

vidim zašto sada ne bi mogli malo se vratit natrag u prošlost i malo analizirati što je bilo. 

Ljubica Vujnović: Svaka investicija u ovom gradskom vijeću od strane opozicije je popraćena sa 

sumnjama o nekom kriminalu. 

Gordana Savić replicira Ljubici Vujnović: Repliciram iz razloga što nije svaka investicija 

popraćena sumnjama nego je popraćena prijedlozima, sugestijama i prigovorima, a to nisu sumnje.  

Branko Pleše: Samo sam htio 5 minuta dobronamjerno. Često čujem primjedbe o pisanju o 

gradskom vijeću itd, pa bi zamolio naše novinare da pozitivno pišu o Delnicama za primjer drugima a ne 

samo o lošim stvarima.  

Predsjednik zaključuje raspravu te poziva vijećnike na glasovanje. Nakon glasovanja konstatira 

da je Gradsko vijeće jednoglasno primilo na znanje Izvješće Državnog ureda za reviziju, Područnog 

ureda Rijeka, o obavljenoj reviziji financijskog poslovanja Grada Delnica za 2011. godinu. 

Izvješće se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 5. 

Predsjednik pozva Gradonačelnika na uvodnu riječ. 

Gradonačelnik - samo ono, kad smo potpisivali prije par godina, županija je imala tu ideju da taj 

postotak svoj snižava, i da lokalne samouprave Gorskog kotara uđu u priču GSC. Međutim to se do sad 

nije desilo, ne znam da li je to županija trebala pritisnuti i tražiti da više sudjeluje u toj priči. Sad je izbilo 

da su Čavle među prvima ušle i traže da imaju pristup na taj dio, i objekte koji su vezani za GSC.  

Damir Majnarić: Pa evo ne znam, kao direktor, mislim da bi vlasnici trebali odlučit. Ja mogu 

samo malo pojasniti. Znači radi se o investiciji na Platku, PGŽ namjerava tu investirat određene novce i 

nekako je najlogičnije da se to odradi kroz županijsko odnosno gradsko poduzeće GSC. Mislim da tu ne 

bi trebalo biti nekog velikog straha, to je proširivanje područja djelovanja, podizanje kvalitete, i od toga bi 

praktički svi trebali imati koristi. Od svega toga županija, a isto tako vjerujem da će i Delnice, investicije 

u objekte na području Delnica recimo staviti u drugi plan. 

Predsjednik otvara raspravu. 

Franjo Jakovac: Ja sam za to da poduzeće ojača i proširi se. Čitajući ove materijale da ima što 

više tih lokalnih samouprava unutra, što je poduzeće jače to je stabilnije, može investirati u više navrata, 

ići na veće investicije, no međutim iz ovih materijala koje imamo ovdje evo na listu 3 od 6 spominje se 

činjenica da je koncept Platka više puta mijenjan, da je prednost ovogodišnjem programu, predlaže da u 

narednoj fazi produže se skijaške staze, uspostavi sustav zasnježenja, da se izradi multifunkcionalno 

parkiralište, da ugostiteljski objekti idu na tri zvjezdice, da se uredi sustav vučnica, dovede voda, izgradi 

vodosprema i šta sve tu ne piše. Rekao je direktor poduzeća da vjeruje da neće smanjiti sredstva u 



Delnicama. Ovdje nigdje ne piše kolika su to sredstva predviđena za ovaj dio posla. Bojim se da ćemo po 

malo, s obzirom da nisu druge lokalne samouprave s područja GK ušle u ovo, bojim se da ćemo mi 

Delničani izvisiti. Volio bi da smo dobili nekakvu financijsku konstrukciju, koliko je to teško, tko će 

koliko sudjelovati, da odvagnemo malo sa ovim našim jer je Županija jako puno ulagala i ulaže, jako 

puno sredstava daje, ali se bojim da ovaj naš kraj koji je toliko lijep a toliko slabo razvijen, bojim se da 

ćemo ostati bez toga što imamo i sad je tu dvosjekli mač. Izglasat ovo, ne znamo koliko će to bit koristi i 

da li će je uopće biti, kakve takve za Delnice. Ako ne izglasamo možemo dobiti nekakve sankcije, da će 

nam otkazat ove naše projekte. Realno se nadam da nas neće otkantat, žao mi je što nema nikakvih 

pokazatelja osim nekakvih dogovora koji bi se ovdje trebali realizirat ovog tjedna, glavno da to sve prođe, 

da idemo dalje. Oni naši projekti stoje, a već se planiraju raditi na Platku čuda. Ja ću u ovoj situaciji biti 

suzdržan jer nemam dovoljno informacija. 

Gordana Savić: Bila sam na radionicama koje je držao sadašnji župan V. Vujić i slušala sam 

njegove ideje i zamisli i što je sve realizirano u GK što je županija pomogla. Moje mišljenje je – oni su 

nam mnogo toga dali ali našom nesposobnošću mi smo im pokazali kakvi jesmo odnosno da smo 

nesposobni to revalorizirati i počeli su uključivati druge općine. Mislim da je to dobro, bolje imati 

bogatog susjeda koji će upravljati jednim djelom imovine nego mi nesposobni. Mi smo zaista nesposobni 

tu u GK, a prvenstveno se to odnosi na Grad Delnice jer je on tu dobio najviše novaca za infrastrukturu 

sportskih sadržaja od županije. A to se svih, recimo 2003., to je 10-tak godina nije revaloriziralo na 

adekvatan način. Neka općina Čavle bude suvlasnik poduzeću, neka pokaže, možda će nam rivalstvo 

dobro doći ali će nam pomoći da i mi malo više potegnemo na toj strukturi odnosno u tim prostorima. 

Mislim da za to treba dignut ruku. 

Ivica Briški: Ja bi se pridružio bojazni kolege Jakovca, čak bi bio jako sretan jer mu vjerujem da 

nema dovoljno informacija. S druge strane, sam zločest jer ne mogu da ne kažem, gradonačelniče ti bi 

trebao reći malo više o tome, a da ti pripomognem: ja sam bio svjedok razgovora u Rijeci na visokom 

nivou, kada je rečeno da će se županija početi okretati Platku. Čujte sada tu ima nešto za iščitavati 

politički jer je Platak izuzetna destinacija koja leži na zaleđu grada Rijeke, kao velikog centra i je li tu 

sada kad je župan Vujić ubrzao da grad Rijeka koja se baš ne okreće prema Platku, koliko ja skromno 

znam da je tu jedan dualitet inače u Rijeci – između županije i grada. Mi bi svi trebali napeti vijuge i tu 

smo da skužimo priču. Međutim, čitao sam prekjučer u Čavlima je gužva jer su njihovi protiv da uđu. I 

sad, Platak isto tako mora dobiti neke svoje kvalitete, koridor gore itd. To je po meni sramota Rijeke ali i 

županije. No mi bi trebali i dalje skinuti kapu županiji, ali pametno i iskreno razgovarati da imamo 

određenu bojazan ali stoji i ono što je Goga rekla. Moram reći jedan primjer, župan je dolazio, tražio 

Marijana, rekli su da je u Zagrebu, a on je bio tu negdje u gradu. To je kolega Horvat, da ne mješam tu i 

tračam, ne može se tu tako iskreno razgovarati. A gradonačelnik ima pravo na svoje poteze. Mi bi morali 

iskreno prokužiti tu priču. Ja se samo bojim, neće biti u narednom periodu 2 - 3 godine dok se Platak 

zaokruži, toliko novčanih darova prema nama, jer neće moć bit. I onda se bojim za hotel Šport. Pa bih 

htio sad čuti u kojoj smo mi fazi oko hotela Šport, bez obzira što Branko, predsjednik odbora za 

gospodarstvo kaže da je to sve skupa upitno. Ali ako se županija želi uključiti, moj zadnji apel - 1:1, oni 

kunu mi kunu, pa ako to dalje traje, možda oni dvije možda mi pola. Čuvajmo to svi zajedno i nemojmo 

smatrat ako netko govori drugim tonalitetom da je protiv. Mi da nemamo županiju u GSC, mi bi mogli 

zaključat bravu oko nekih stvari. I zato treba biti tu iskren i pošten. Platak će ići, bez obzira koliko mi o 

tome mislimo. Hvala. 

Gradonačelnik - da sam eskivirao župana, ne to nisam nikad u životu napravio. Ni Vujića nisam 

nikad eskivirao, apsolutno, no to ćemo na nekim drugim instancama riješiti. 

Ljubica Vujnović: Ja bih samo rekla svoje mišljenje jer sam ja laik što se tiče ovih investicija pa 

me zanima jedno, mi smo sada vlasnici 26% GSC, po onom što sam sad pročitala ostaje nam 20%. Znači 

mi se odričemo vlasništva jednog dijela. Mene sada zanima šta mi gubimo a šta dobivamo. Ja to nisam 

vidjela u onim materijalima koje sam pročitala, i drugo me interesira u kojem postotku ćemo mi 

financirati upravu Runolista kada ćemo nešto graditi. Ja to nigdje nisam vidjela prema tome kada dignem 

ruku ZA a ove stvari nisu riješene, meni se to čini da mi nešto letimo, ja ne znam. Ne razumijem to, ne 

znam da li sam dovoljno jasna. Bilo je 26, sad je 20, predajem Čavlima, ovo je lijepo da GSC i ja sam za 



to. Ali vi morate nama objasniti da ja dignem ruku ZA, šta mene čeka. U kojem postotku ću ja to 

financirati i sve ostale projekte koji će sve biti, kada će doći na red u Delnice, kada će doći na red Platak, 

mislim taj dio da bude razrađen, to mene kao gradskog vijećnika interesira. I kad to dobijem, onda 

možemo dalje diskutirati. 

Josip Horvat - gledajte, skoro se nisam javio, ja sam definirao svoje mišljenje o tome na neki 

način, objašnjenje sam napisao javno i držim ga se i tako ću i glasat u skladu s njim. Ali na ovakve 

diskusije jednostavno moram reagirati, svi imaju dobru želju i namjeru ali uvijek ima i ona zadrška koja 

nas straši da se tu nešto nama događa. Ja sam pokušao odmah ići na osnovne stvari GSC, kako je i zašto 

formiran, nisam sudjelovao u tome, još nisam bio u svim tim igrama, međutim da li sam si išao zdravo za 

gotovo o njemu razmišljat onako kakav je i shvatiti zbog čega je tako zamišljen. A zamišljen je da bi 

vodio brigu odnosno da bi se preko njega radili razni projekti sportskog, rekreativnog i ne znam kakvog 

turizma GK. Da se taj projekat koji su inicijator tih, prvenstveno županija, kojoj se pridružio i Grad 

Delnice, da je odmah u početku napisana želja da se sve goranske JLS priključe. Međutim to je bila 

jezgra, a ostalima je bilo dano na volju da se priključe onda kada sazrije kod njih ta potreba da uđu u 

takav jedan projekt, i da se ide dalje i stvarno smo bili u stanju prvi od lokalne samouprave i mi moramo 

reći da smo mi uhvatili jedan veliki dio kolača. Mi možemo danas pričati o ledenoj, investicijama dvorane 

itd., ali činjenica je da smo mi taj kolač uhvatili preko te organizacije i međunarodne pare. Sad drugi kako 

sazrijevaju vrijeme je da se tome priključi, evo prvi se našao Čavle, zašto se nije našao Mrkopalj, zašto se 

nije našla Ravna Gora, ne znam, ali našla se općina Čavle. Ja kroz to gledam Platak, koji je u tom 

interesnom dijelu u GK, znam i to svi dobro znate, da u planinskom turizmu jedna destinacija nikada nije 

isključivala drugu. Ali ako se pravilno razvijaju onda se one povezuju i dopunjuju jedna drugu, jer 

infrastruktura u takvom vidu turizma je toliko skupa da si je svi jednostavno ne mogu priuštiti. A 

pogotovo ne samo sa svojim parama. I nama takva organizacija treba i uz to pozdravljam što su se Čavle 

našle i htio bih da one iniciraju i druge samouprave u GK da se pridruže tome. Međutim sad je onaj drugi 

dio problema, kad smo god dobivali, prepustili smo se županiji, kaj god se radilo, ovdje inicijator je bila 

županija. Franjo sada kaže, potpuno se slažem s tim, što se tiče domaćih projekata. A ja ga moram pitati 

koji su to domaći projekti, koje smo mi projekte razradili, kvalitetno do kraja, da bi rekli čekajte idemo 

sada preko GSC realizirati te programe, njih nema, jednostavno nema. I ako ova inicijativa nas na neki 

način inicira da počnemo izrađivati takve projekte, mi ćemo napraviti jedan veliki iskorak prema naprijed. 

Prema tome zato podržavam. Moram vam reć jednu stvar, kad smo mi nekada davno, danas je popularno 

govoriti o nekim projektima, pogotovo ako su bili u nekoj drugoj državi, a ja vam moram reći da je bivša 

općina Delnice vodeći računa, na taj način je gledala sve to i na to da smo naručili da je Croatia – plan 

napravio jednu studiju, ustvari prostorni plan, možda Gordana to zna, zvalo se PP područja posebne 

namjene Bjelolasica. Znate što je taj plan razradio? Razradio je sve lokacije u bivšoj općini Delnice. To je 

praktički osim Čabra i Vrbovskog, znamo koje područje pokriva. Ravna Gora, Mrkopalj, Begovo 

Razdolje, od Okruglice do Žute Poljane do Kule. Gdje je ta Kula na neki način, vrh Bjelolasice, zamišljen 

kao Kronplatz, pristupom sa svih strana, prije Bjelolasice, Ogulinske Bjelolasice. Zbog čega je došlo 

najprije do Ogulinske Bjelolasice otom potom, o tome se da pričati. Onda smo imali plan i onda smo sa 

tim planom jednostavno mogli ići, mogli smo ga kandidirati, nekud smo mogli ići. Mi danas tog plana 

nemamo, jedini konkretan plan za koji sam ja čuo, ali on je bio razrađen na nivou plana i na tom planu je 

npr. bio Petehovac, Polane, po svojoj strukturi koja je može primit toliko turista, toliko skijaša, znači 

određeni su bili kapaciteti. Za ono vrijeme, onda su bili drugi zimski sportovi, sve se promijenilo, to treba 

sve involvirat. Promet je bio drukčiji, o autoputu se uopće nije govorilo. Na osnovu tog plana, evo ja sam 

bio jedan od projektanata, gradili smo cestu volonterski, preko Polana od Dedina na Polane pa gore na 

Laz koja je bila najkraća veza zagrebačkog smjera prema Begovom Razdolju.  

Mladen Mauhar: Isteklo vam je vrijeme. 

Josip Horvat: Predsjedniče ja bih tu ovako rekao, ako tu nekoga zanima ja bi rekao do kraja, ako 

ne ja ću se povuć. Možda za nekog govorim pre daleko pa me ne može pratit, ali to je povijest tako jedne 

odluke koju mi danas donosimo i ako mi nismo u stanju danas na taj način obradit temu i stvorit takav 

jedan zajednički plan onda nam to jednostavno ne treba ali nam ne treba ni GSC. Drugim riječima, a što 

se tiče razvoja Platka, Rijeka i Čavle imaju isti problem Platka kao i mi Petehovca ili šta ti ja znam 



Čelimbaše. Nemaju plan. Evo samo kad bi mi došli u poziciju da ravnopravno sukobljavamo Platak i 

Petehovac, recimo te dvije destinacije i da kažemo voda +/-, nadmorska visina +/-, saobraćaj +/-, mi bi 

vjerojatno vrlo brzo dokazali da je Petehovac bolja destinacija. Onda ćemo imati to na jednom mjestu, 

recimo u GSC-u, onda možemo ravnopravno razgovarat s nekima, ovako razgovaramo s onim jačim koji 

ima novac. Ali ako će Rijeka htjeti razvit Platak, razvit će ga i bez Čavala i bez nas. Zato vas molim da 

sagledate taj problem i da stvarno možemo posebno tematsko o tom, trebali bi imati tematski razgovor 

oko razvojnih planova zimskog sportskog turizma, ne drugih stvari. A sad vas molim da izglasate. 

Franjo Jakovac replicira: Postavljam pitanje zašto nisu Mrkopalj ili ne znam tko, da im je ovo 

obećano, nema te lokalne samouprave koja to neće. 

Branko Pleše: Iznenađen sam u vrlo pozitivnom smislu, ne da sam kada bio razočaran sa 

Jakovcem, dakle podržavam njegovo mišljenje. Stvar je županije, ja sam prije 10 godina govorio mi smo 

tada dali GSC županiji i rekao sam, to sam javno napisao i onda i sada, županija će odlučivati o tome 

koga će zaposliti, čistačicu, tko će na Brodu radit, imamo manjinski udjel, naš gradonačelnik može ići na 

Platak i dogovoriti ali on mora prihvatiti ono što županija odluči. Oni su volontaristički odlučili da će 

razvijati Platak. Dakle nije bilo duge analize, ne samo na razini županije i u hrvatskoj, tu moram braniti 

lokalnu samoupravu. Mi sami nismo u mogućnosti napravit sve te analize i studije i reći da je naš 

Petehovac najbolji i naš Debeli Vrh kao što je Božidar jednu analizu napravio pa ću je i ja na njegovu 

suglasnost objaviti. Država je trebala napraviti, ljudi moji, Crna Gora ima strategiju razvoja u turizmu, to 

su radili Slovenci i Hrvati. Srbi su pokrili, Horvat Consulting je radio razvoj svih njihovih planinskih 

studija. Hrvatska nema te studije. Mi smo prije 10 godina, vlada je donijela jednu malu studiju, ipak, tada 

sam ako se netko sjeća, bili ste u odborima u vijeću, govorio, tada se Petehovac mijenjao i tada sam ja 

jedini graknuo zašto nema Petehovca u toj studiji 12-13 planinskih centara. Hrvatska ali i županija moraju 

napraviti jednu strategiju razvoja i reći što je prioritet. Ja sam sa Bobetom i danas razgovarao, u mnogome 

se slažemo pa i u tome, pa je on nešto rekao, ne da je pokupio moje ideje, al da ne ponavljam ono što je 

rekao. Kad imamo po nekoliko parametara, po 7-8 kriterija, ja držim da je neka lokacija, ja sam možda 

lokal-patriota, da su primjerenije Petehovac i profitabilnije nego Platak. Ja se pitam zašto Čavle, mi nismo 

ništa nesposobniji, nemojmo stalno reć da smo nesposobniji, županija pametna, i neke druge sredine, nisu. 

Platak Rijeka ne može 50 godina napraviti i nije ništa napravila i sada guraju Čavle. Sada je Obersnel 

dignuo ruke i prepucavaju se između sebe i Čavle guraju u Platak, a Rijeka diže ruke od toga. Zašto 

Rijeka ne radi Platak i zašto Rijeka ne uđe u GSC. Apropo, predlažem gradonačelniku skromno kao 

građanin da to pitanje raspravi, iako imam dosta kritično mišljenje o radu goranske koordinacije 

načelnika, da to raspravi na koordinaciji. Da se potakne, da se napravi analiza, što je sa Bijelom Kosom, 

što je sa Begovim Razdoljem, Čelimbašom itd. I da se piše vladi da se napravi pod hitno analiza koji 

planinski centri, je li to Sveti Rok tamo u Dalmaciji ili neke druge lokacije tamo u Lici i u što će ova 

država ulagati. Županija i država neće imati novaca za te projekte. Mi možemo izglasati, ako mi nećemo 

bit protiv Platka oni će osnovati neki Grobnički sportski centar i županija će tim putem dati novac. 

Međutim županija je volontaristički odlučila da to bude Platak. Mislim da trebaju revitalizirati GK, dok 

na Platku nema niti jednog sela, tu ima Mrkopalj, Ravna Gora, da ne nabrajam druga mjesta. Morate to 

izglasati, međutim ja bih rado da iz gradskog vijeća odu poruke u županiju i javnost, da se čuje da mi 

moramo odrediti prioritete. I ovo što ja nisam protiv hotela u Delnicama, ja sam samo protiv toga da 

trošimo državne novce. Mi moramo trošiti novce za turističku i sportsku infrastrukturu itd. i onda dovući 

privatne poduzetnike da ulažu u GK. Točno je da će novaca biti manje, da neće biti za hotel, da će biti za 

neke druge projekte koji bi se mogli koristiti. Županija neće imati toliko novaca, Platak je strašno velik 

zalogaj. Hvala vam lijepo. 

Damir Majnarić: Samo ukratko, u biti inicijativa je dosta jaka od strane PGŽ i glede svih tih 

projekata šta se rade u Delnicama, od bazena, skakaonica, koje se na kraju krajeva nisu u ovoj fazi nešto 

značajno, ali maloprije bio je sad, plan iz kojeg smo čuli da bi skakaonice bile jedan brend i na sjednici 

nadzornog odbora je bilo da se odradi ova prva faza skakaonice i da se odmah kreće na drugu fazu koja 

podrazuumijeva 40 i 85 metarske skakaonice. Tek onda bi to bilo ono što je najinteresantnije za Delnice. 

Tako da što se tiče Županije ona i te kako forsira da se svi planirani projekti što prije odrađuju, jer se 



mene proziva zašto nije skakaonica, zašto ovo zašto ono, tu su imovinsko – pravni odnosti mada se 

počelo sve to skupa rješavati. 

Ivica Briški: Repliciram Branku. Projekti, projekti, projekti. Imali smo univerzijadu. Ja sam 

spavao u kancelariji sa službenicima, radili smo danonoćno, Mesić, Sanader itd. Gradonačelnik je lijepo 

rekao, moramo stvarati valove. Evo sada nam je isprika velika kriza koja je došla, međutim onda je nama 

rečeno to je stvar goranske koordinacije koja je tu trebala odigrat, rečeno je nađite čovjeka da radi 

projekte i priprema univerzijadu, bez obzira koje godine, 13, 15, 17. Mi to nismo napravili. Mi Petehovac 

zanemarujemo, ja sam “trdi” Delničan, i mi Petehovac zanemarujemo, mi slalom stazu na sjevernoj strani, 

ja sam prije 7 dana bio sa dečkima iz gorske službe, mi smo to prije 25 godina sa motorkama čistili i sad 

su tamo ovakvi “tamplički”, a mi ju imamo na cesti. Nama fale projekti, nismo iskoristili a bilo je i 

animoziteta unutar goranskih općina ko bu dal kog zaposlenika koji je plaćen i od županije i od nas, koji 

bi radio projekt, mi to nismo imali. I opet na Bobetovo, i to je Branko rekao, projekti, projekti, projekti, 

mi se moramo opredijeliti za tu naše interne. Zato sam ja u strahu za hotel da ne bude sada ručna 

pritisnuta i ode nam još jedan val kvragu. 

Alen Janjušević: Ja ću reći prvo vezano za politiziranje, da zamjeram gradonačelniku. 

Gradonačelniče čini mi se da vi to niste najbolje objasnili u uvodu. Predstavljate grad i mislim da imate 

sve relevantne podatke koji su potrebni da se sagleda ovaj problem i ova točka dnevnog reda. Runolist je 

zamišljen kao katalizator novca, mi na žalost novca u gradu nemamo. Da vi mene ne bi krivo shvatili 

gosp. Branko, ja duboko dijelim vaše mišljenje da bi trebalo naći privatnog investitora i investirati, a 

pitam vas kako ga naći kad mi nismo sposobni sebi dovesti u red komunalnu infrastrukturu, kad mi nismo 

sposobni dvije gradske ulice asfaltirat u godinu, dvije godine. 

Mladen Mauhar: Vi ste vijećniče odlutali od teme. 

Alen Janjušević: Ne ja pričam o temi, pričam o GSC-u. Prema tome, što se tiče GSC-a, ulaska 

Čavli u Runolist, ulazi nam kapital, gospoda uvijek mogu izać, na kraju krajeva mogu i Delnice izać iz 

vlasničke strukture GSC-a. u ovoj krizi, u ovoj situaciji da će nama dolazit neki investitori, od kuda. 

Možda nam Štrok dođe, molit Boga da dovede nekog šejka. Sad se pitam tko vas tjera da glasate ZA, a 

zapravo glasate protiv sebe jer je pitanje kako će se taj potez odraziti gore u županiji. Pazite i oni rade po 

svome i mi po svoje. Ja mislim da to zaista u interesu Delnica nije. A što se tiče projekata kad smo već 

tako jako sposobni, kako tvrdite, ja ne vidim da postoji ijedan iole razvojni projekt, malo veći, koji se 

sada gura u Delnice, a koji će stvarati dugoročno višak vrijednosti. Kažemo županija ovo županija ono. 

Rekla je ako se dobro sjećate predsjednica TZ da kada vani spomene klizalište da su svi bili zavidni. Ali 

mi smo takvi, valjda što nam je na neki način poklonjeno mi to popljujemo. Ne znamo valorizirat, valjda 

je onda to problem. Ajmo onda vidjet greške u nama. Ja vas molim još jedanput debelo razmislite prije 

nego dignete ruku. 

Branko Pleše: nisam bio protiv, ja sam rekao da je to gotova stvar, da će to tako bit i da nisam 

protiv. Nama ne dolazi kapital, kapital dolazi u GSC i ako županija kaže dat ću novce za muzej, ići će za 

muzej, ako kaže za Platak ići će za Platak. Nama ne dolazi kapital, nama nema ni koristi ni štete od toga. 

Alen Janjušević: Ja bih replicirao. Ja sam rekao da je GSC Runolist katalizator kapitala. 

Josip Horvat: Pokušat ću biti što kraći. Zbog vas i onih što gnjavim sa svojim istupima, da barem 

donekle definiramo nekakve stvari. Ivus se na neki način uzeo te univerzijade. Sjećate se uopće 

univerzijade, možda onog fantasta od Milana Tumare, koji je dolazio ovamo i sprdavamo se fantasta, 

moram reći fantasta, zbog čega, jer je za mene univerzijada kao realizacija nebuloza, ali ono što je on 

pokušao sa univerzijadom, stvorio jedan krovni projekt svega da se razvijaju GSC, da se preko 

univerzijade pokrene nekakva privatna, turistička, stambena, ugostiteljska, ne znam kakva izgradnja. Da 

se počnu oko tih centara formirati takva mjesta, da se za to dobije, a dobila se, podrška i predsjednika i 

premijera i ovog odbora i onog odbora i ne znam šta. Znači on je napravio jednu fenomenalnu inicijativu, 

započeo, i više nam u stvari nije niti trebalo. Šta je on napravio, napravio je ono što mi sada moramo 

imati. Ja predlažem da mi na ovom gradu bez obzira na stranke i šta ja znam što, napravimo jedan tim koji 

će se baviti recimo tim razvojem. Bez nekog ključa, nego po sposobnosti ili čak afinitetima ljudi koji se 

samo jave i da pokušamo na taj način definirati kako zamišljamo razvoj tog zimskog ili planinskog 

turizma i da onda si uzmemo nekakav rok, recimo ovu zimu, pa da dođemo s tim pred ovo vijeće i 



kažemo ljudi jel to to? Ajmo tako radit. Evo moja pomoć s te strane je to jer drugčije ne mogu sudjelovat 

u tome. 

Ivica Briški: replica  - gdje su investitori? I da samo pojasnim, sad je Horvat rekao. Tim. Remo 

Malnar, naš Delničan, svjetski arhitekta koji radi u svijetu tako velike programe, ono gdje smo imali i još 

uvijek s tim čovjekom povrat imovine itd. Tu Smiljanić iz Kanade i zatim Damir Pleše, koji je u 

Bruxellesu bio voditelj ureda, sad kreće negdje prema Madridu i sada da samo nešto završim, investicijski 

fondovi. Mi nismo baš takva selendra mala u odnosu na druge lokalne jedinice. I sad da prepotentski 

svedem, meni je dijete trenutno u Kini, dobila je stipendiju kineske vlade i u Šangaju je. 24 milijuna ljudi 

u jednom gradu. I sad mi piše ono što nije vjerovala, novaca kao što ti kažeš ima kao u priči, projekata 

nigdje. Kad smo se mi našli tu na tragu Lujzijane ili nekih projekata da radimo, to je ćorav posao kad 

moramo raditi i onda prezentirati, tako se i na tržnici i na svakom pultu radi. Mi to ne radimo. 

Franjo Jakovac - sada za ove naše kućne objekte koji su izgrađeni više ne možemo dobiti 

investitora jer smo sve poklonili županiji. Županija odlučuje o tome da li će se hotel Sport razviti ili neće. 

Mi taj hotel ne možemo sa nekakvim privatnim investitorima raditi. Mi našu ledenu dvoranu, moramo 

pitat županiju da li smijemo dograditi nekakav zidić ili nešto. Sve smo dali na upravljanje dolje. I u 

krajnjem slučaju s povjerenjem prema županiji smo izglasali i prošao nam je Sović Laz sa kazetama. 

Gordana Savić: Ispravak netočnog navoda, ispravljam Franju. Mi nismo dali županiji klizalište. 

Županija je s 1/3 sudjelovala u investiciji, 1/3 Grad Delnice, 1/3 europski fondovi. Druga stvar hotel 

Sport, mi smo samo tu donijeli o onom projektu, ali nije definirano na koji način će se financirati. Znači 

to će ponovno bit na gradskom vijeću, kad će bit aktuelno. Znači to je netočno što si ti rekao. 

Alen Janjušević: Replika: Kad pričate neke stvari koje ne stoje. Vi ne možete sada dobiti 

investitora za nešto što je već investirano. Trgovačko društvo danas postoji, sutra ne, može propasti, o 

čemu vi pričate, kako ako je netko zainteresiran? Mislim, ne vidim da će bit netko toliko zainteresiran da 

kupi ledenu dvoranu, takvog nema ni u privatnom sektoru, ali nemojte pričat da vi ne možete naći 

investitora za nešto što je već investirano. 

 Budući više nije bilo prijava za raspravu predsjednik zaključuje istu te poziva vijećnike na 

glasovanje. Nakon glasovanja konstatira da sa 4 glasa za I 9 suzdržanih glasova nije prihvaćen 

Zaključak o prihvaćanju inicijative Općine Čavle u realizaciji projekta regionalno, sportsko, 

rekreacijsko-turističkog centra Platak. 

Točka 6. 

 Materijal je dostavljen uz saziv. 

 Budući nije bilo prijava za raspravu predsjednik poziva vijećnike na glasanje. Nakon glasovanja 

konstatira da sa 4 glasa ZA I 9 suzdržanih glasova nije prihvaćena Odluka o davanju suglasnosti na 

ulazak Općine Čavle kao novog člana u GSC d.o.o. 

 

Točka 7. 

 Materijal je dostavljen uz saziv. 

 Gordana Piskač: Evo obrazloženje, znači postoji privatni vlasnik preko čijeg zemljišta prolazi 

javno dobro. To javno dobro je samo na jednoj parceli i vlasnik te parcele je suglasan da mu se osigura 

drugačiji oblik pristupa na javnu površinu i predlaže se ukidanje ovog javnog dobra. 

 Mladen Mauhar: Zahvaljujem, mislim da je dovoljno, skicu smo dobili, tu je očitovanje Denisa 

Ožanića koji je suvlasnik. Otvaram raspravu. Zatvaram raspravu.  

Nakon glasovanja predsjednik konstatira da je Gradsko vijeće jednoglasno usvojilo Odluku o 

ukidanju javnog dobra. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

 



Mladen Mauhar - s time smo iscrpili današnji dnevni red, zahvaljujem svima. U 9-tom mjesecu se 

ponovno nađemo, među ostalim biti će i točka dnevnog reda sigurnost na području Grada Delnica i bit će 

prisutan kao gost načelnik policijske postaje Delnice gospodin Puškarić. 

 

 

 

 

Dovršeno u 19,22 

 

 

 

 

Napisala       Predsjednik 

Klaudija Kozelički      Mladen Mauhar 

 

 


